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KARANLIK ALARMI
ALTSO Başkanı Eray Erdem meclis toplantısında Alanya'nın ekonomisinin giderek karanlık bir tabloya büründüğüne dikkat
çekerek, “Bu gidişat acilen değişmeli. Sadece günü kurtaran projelerle Alanya’nın turizmde yol alma şansı kalmadı” dedi.

‘TİCARETTE DAYANIŞMA 
KÜLTÜRÜ BİTTİ’

Enflasyon krizinin büyümesi ile sek-
törlerin karamsarlığa büründürdü-
ğüne vurgu yapan Erdem, “Son 2 yıl-
dır ekonomik belirsizlik ticaretteki
dayanışmayı yani vadeleri kısalttı.
Kimse kimseye destek olamaz du-
rumda, dayanışmayı da kaybetmiş
durumdayız” dedi.

‘ŞEHİR GİTTİKÇE 
KARANLIK BİR HAL ALIYOR’

Erdem, “Bugüne kadar herkes kış
çok kötü geçecek diyordu ama bu
kış çok daha kötü geçecek. Şehir
gittikçe karanlık bir hal almaya baş-
ladı. Yorgun, bitkin bir şehir görü-
nümüne göründük. Alanya’yı ay-
dınlığa çıkaracak projeler geliştir-
memiz lazım” dedi.              � 2’DE

BABASININ KADERİNİ YAŞADI
Hafta sonunda Taşatan Yolu’nda ensesinden si-
lahla vurulmuş halde cesedi bulunan Mustafa K'yı
öldürdükleri gerekçesi ile Tolga S. ve babası Ha-
san S., gözaltına alındı. Olayın Mustafa K.’nın ya-
şadığı evlilik dışı bir ilişkiden kaynaklandığı
öne sürüldü. Öte yandan Mustafa K.’nın baba-

sı da 1997 yılında cinayete kurban gitmişti.                   �3’TE

Cinayetin sır perdesi
Gündoğmuş'ta işlenen cinayetin sır perdesi aydınla-
tılıyor. Cinsel istismar iddiası ile öldürülen Mustafa K.'nın
katil zanlısı baba oğul Bademağacı Mahallesi'ndeki
evlerinde gözaltına alınıp suç aletine el konuldu.

2024 yılı yaz sezonu sona gelirken
ilan sitelerinde satılık oteller bulu-
nuyor. Alanya’da bu ay 15 otelin sa-

tışta olduğu
dikkat çe-
k e r k e n ,
turizmci
Cimrin “İlanların kimisi tok satıcı-

ya ait kimisi de tesisini büyütmek
amaçlı satıyor” dedi. Turizmci

Topçu ise “Sektör doluluklarla
moral bulurken maliyetler ve

kur makasından olumsuz
etkilendi” dedi.     � 2’DECengiz Topçu Şükrü Cimrin 

Bir bir satıyorlar

Alanya Sıfır Atık Projesi’nde
adından söz ettirmeye de-
vam ediyor. Projede rakip
tanımayan Alanya Beledi-

yesi Temizlik İşleri Müdür-
lüğü ekipleri tarafından eğitimci ve mü-
hendislere kent genelindeki turizm tes-
islerinde bin 503 personele eğitim verildi.
Eğitimler sayesinde atık miktarının sıfıra
indirilmesi amaçlanıyor.              � 3’TE

Atıklar sıfırlanıyor

Ülke genelinde ol-
duğu gibi Alan-
ya’da da büyük
yankı uyandıran
okullardaki temiz-
lik personeli krizi-
nin ardından Milli
Eğitim Bakanlığı
30 bin personel alı-
mı yapacağını du-
yurmuştu ancak,
bu sayı sendikaları
da çileden çıkardı.
Eğitim Sendikası
temsilcileri “Eği-
timde, sağlıkta ve
güvenlikte tasarruf

olmaz, rica ile bu işleri yürütüyo-
ruz” diye tepki gösteriler.    � 2’DE

Eğitimciler de isyanda

Onur Niğmet
Üner

Mustafa 
Karagedik

Mustafa K.

Tolga S.

Hasan S.

CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya, iha-
leyi kazanan müteahhitlerin projeden çe-
kildiği ve kayıplara karıştığına dair id-
diaları gündeme getirip “İktidar yetkili-
lerinin bu iddialarla ilgili ivedilikle açık-
lama yaparak şeffaf bir bilgilen-
dirme süreci yürütmesini ta-
lep ediyoruz. Alanya halkına
verilen sözlerin peşini bırak-
mayacak, sürecin her adımını
yakından takip ede-
ceğiz.” derken hasta-
ne şantiyesinde ça-
lışmaların sürdüğü
görüldü.      � 4’TE

Hastane krizi

Aykut Kaya

‘YOLUNU BİLE BİLMİYORLAR’
Temeli 2023 yılı Mayıs ayında atılan ve
600 gün inşaat süresi bulunan 200 yataklı
hastane inşaatı hakkında ‘müteahhit
kaçtı’ şeklindeki iddiaya Ak Parti Alanya
İlçe Başkanı Mehmet Şarani Tavlı sert
tepki gösterdi. Tavlı, “Hastanenin yolu-
nu dahi bilmeyenlerin halktan ne kadar
uzak olduğunu gördük” dedi.

AÇTI AĞZINI YUMDU GÖZÜNÜ
Şantiye sahasını bir kez daha kontrol eden
Tavlı, “Asılsız açıklamaları şaşkınlıkla ve üzü-
lerek takip etmekteyiz. Kaçtı iddiaları asıl-
sız, inşatta çalışmalar sürüyor. Yüklenici fir-
ma işi bitirmek için mücadele veriyor. Bu-
gün itibariyle yüzde 50 oranında tamam-
landı. Halkımızın gönlü rahat olsun, tam do-
nanımlı hastanemiz yolda” dedi.   � 7’DE

‘Hastane durmadı’
Payallar Devlet Hastanesi inşaatında müteahhitin işi bırakıp gittiği iddialarına yerinde inceleme yaparak cevap veren ilçe Baş-
kanı Tavlı, “Çalışmalar durmadı tam tersine hızla devam ediyor. Asılsız iddia ortaya atılırken şantiyede 60 işçi vardı” dedi.

ALTSO MECLİSİ’NDEN İNCİLER
� Günü kurtaran projelerle yol alamayız
� Şehir içinden turist çekilince ekonomi yerle yeksan olur
� Misafir profili 3-5 yıldır ciddi anlamda değişti
� Aç gözlülüğümüzden apartları yıkıp rezidans yaptık
� Yıl sonuna kadar ikamet sorununda çözüm bekliyoruz 
� 50 ilden fazla vergi ödeniyor, ama lobi eksikliği var
� Ticareti dünyaya açılarak büyütebiliriz 
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ALTSO Aylık Olağan Meclis Top-
lantısı gerçekleştirildi. Meclis
salonundaki toplantıda üyelere

hitap eden ALTSO Başkanı Eray Er-
dem, önce ikamet konusuna değindi.
Erdem, “İkamet konusunu çok dil-
lendirdik. Ankara’da ilgili kurum ku-
ruluşlarda dile getirdik. Israrla şunu
söyledik. Bizden başka da çok dillen-
diren bir şehir, bölge ya da olmadı maa-
lesef ama günün sonunda ben öyle ina-
nıyorum ki bizim taleplerimiz doğrul-
tusunda Alanya’nın başta olmak üze-
re sahil bölgelerinin ihtiyaçlarını kar-
şılayacak, mevcut sorunları giderecek
şekilde bir düzenlemeyle bu yılın so-
nuna doğru ikamet ile ilgili sonuç ala-
cağımızı düşünüyorum. Göç İdaresi
Başkanlığı bu konuyla ilgili çok tefer-
ruatlı, belki de bugüne kadar olmadı-
ğı şekilde bizlerin de farklı bölgelerin
de talepleri, raporlarını göz önünde bu-
lundurarak çalışma yapıyor. Biz de bu-
nun takipçisiyiz” dedi. 

“SORUNLARI 
AKTARDIK”

Önceki Dönem Dışişleri Bakanı ve An-
talya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu,
Alanya Kaymakamı Dr. Fatih Ürkme-
zer, kurum müdürleri, oda, dernek ve
STK Temsilcileri ile iş insanlarının ka-

tılımıyla gerçekleştirilen istişare top-
lantısının ayrıntılarını meclis üyeleriyle
paylaşan Erdem, “Toplantımızda; biz-
lere her zaman destek veren, taleple-
rimizin takipçisi olan Sayın Bakanı-
mıza Alanya’mızın sorunlarını anlatıp,
çözüm konusunda bir kez daha des-
teğini istedik.  Özellikle; Alanya-Gazi-
paşa Havalimanı’nın genişletilmesi,
Antalya-Alanya Otoyol Projesi, ika-
metgah sorunu, konutların kısa süre-
li kiralanması, gıda ürünlerinde KDV
oranının girişte yüzde 1, çıkışta yüzde
10 olmasından kaynaklı ortaya çıkan
vergi yükü, turizm girdi maliyetlerinin
artması, turizmde dövizin gerçek de-
ğerini bulmamasından kaynaklanan
gelir kaybı, Alanya ve Gazipaşa’nın ta-
rım ürünlerinin Alanya’da gümrük-
lenmesi konusunda sonuç alınması
ama bir laboratuvarın acilen tamam-
lanması, yeni turizm tesislerine teşvik
verilmesi yerine mevcut tesislere ye-
nileme ve modernizasyon teşviki ve-
rilmesi ile ilgili taleplerimizi vurgulayıp,
görüş ve önerilerimizi paylaştık” dedi. 

“İŞ BİRLİĞİ 
FIRSATLARINI 

DEĞERLENDİRDİK”

ALTSO’nun da üyesi bulunduğu Türk-

Alman Ticaret ve Sanayi Odası’nın
(TD-IHK) Düsseldorf’ta gerçekleştirdiği
“Meet and Greet” etkinliğine de katıl-
dıklarını ifade eden Erdem, “Etkinlik-
te Alanya’mız hakkında bilgiler sunduk
ve başta turizm olmak üzere şehrimi-
zin lokomotif sektörleri tarım, inşaat ve
emlak alanlarında iş birliği fırsatlarını
değerlendirdik” diye konuştu.

“BELİRSİZLİK 
OLUMSUZ 

ETKİLİYOR”

2 yıldır ekonomide yaşanan belirsizlik
nedeniyle ticaretteki dayanışma kül-
türünün olumsuz etkilendiğini belir-
ten Erdem, “Sektörlerin içerisinde
birbirine vade, faizsiz kredi açma kül-
türü de bitti. Cadde, sokaktaki bütün
iş yerlerini tek tek gezelim. İş insan-
larının dükkanlarındaki sermaye mak-
simum yüzde 30-40’ı kendi öz ser-
mayesidir. Gerisi çekle mal almıştır.
Eşinden, dostundan emanet almıştır.
Başka bir borcunu kapatmıştır. Uzun
zamandır devam eden ve ne zaman
sonlanacağı belli olmayan ekonomik
krizden dolayı biz artık bunu da kay-
betmiş durumdayız. İki sebepten. Bi-
rincisi artık imkanlar çok dar. İkinci-
si herkesin kendisi ile kaygısı büyü-
düğü için maalesef bu
konuda kimse kimseye
destek olamaz durum-
da. Bugüne kadar herkes
kış çok kötü geçecek diye
benzer söylemler söyler-
di ama bu kış özellikle
çok kötü geçecek diye
buradan yinelemek isti-
yorum. Bir an önce ül-
kenin ve bölgenin misafir
profilini iyileştirmemiz
lazım. Bununla ilgili he-
pimize çok büyük işler
düşüyor. Son 3-5 yıldır
Alanya’daki misafir pro-
fili gittikçe değişti. Biz
dönem dönem belki bun-
ları ranta kurban ettik.
Şehir gittikçe karanlık

bir hal almaya başladı. Yorgun, bitkin
bir şehir görünümüne büründü. Biz
bir an önce şehri bu karanlık görün-
tüden aydınlığa çıkaracak projeler ge-
liştirmemiz lazım. Bununla ilgili önü-
müzdeki günlerde belki öncelik sıra-
sına göre toplantılar yapıp projeler ge-
liştirmemiz gerekecek.  Belediyemiz-
den, Kaymakam Fatih Ürkmezer’den
önümüzdeki günlerde toplantı talep
edeceğiz. Sadece günü kurtaran pro-
jelerle Alanya’nın turizmde yol alma
şansı kalmadı. Şehrin içinden yaban-
cı turisti çektiğimiz zaman şehrin
ekonomisi yerle yeksan olacaktır. İka-
met konusu benim nazarımda bu de-
rece önemli. İmaj, turizm bölgeleri ül-
kenin dışa açılan penceresi diyoruz. Bu
açılardan ele alınıp bölgenin sorunla-
rını çözecek şekilde yeni bir düzenle-
meyle hayata geçirilmesini umut edi-
yorum. Bununla ilgili girişimlerimiz de-
vam ediyor. Sürekli istişare halindeyiz”
diye konuştu. 

“ALANYA’NIN 
SORUNLARINI 
HEP BİRLİKTE 

TAKİP ETMELİYİZ”

Alanya-Antalya Otoyolu hakkında da
konuşan Erdem, “Alanya 50 ilden

daha fazla vergi veren bir şehir. Biz
bunu sürekli gurur duyarak dile ge-
tirdik. Sürekli Alanya’nın gücünden
bahsettik ama maalesef Alanya’nın bu
gücünün karşılığını alamadık. Burada
idarecilerin, hükümetin ne kadar ek-
siği varsa bizlerin, yerel dinamiklerin
de o kadar eksiği var. Demek ki biz de
hakkımızı almakla ilgili yeterli giri-
şimlerde bulunamamışız. Bu konuda
da bu işin sıkı takipçisi olacağız diye
toplantıda dile getirdik. Bakan bey de
toplantıda tarihle ilgili müjdeyi verdi.
İnşallah ihaleyi alan firma en kısa sü-
rede kazmayı vurmaya başladığı an en
kısa zamanda otoyol devreye girer.
Çünkü Alanya turizminin gerek sayı-
sal gerek kalite anlamında olmazsa ol-
mazlarından biri otoyol. Alanya’nın so-
runlarını öncelik sıralamasına göre iyi
sıralayıp, tespit edip sıkı bir takipçi
mantığıyla işi sonlandırana kadar he-
pimizin birlikte takip etmesi gerekiyor”
ifadelerini kullandı. Erdem ayrıca,
Alanya ve Antalya’da gerçekleştirilen
ziyaretler, komite toplantıları, eğitim
çalışmaları ve ALTSO’da düzenlenen
toplantılar ile ilgili olarak da meclis
üyelerini bilgilendirdi. Toplantı so-
nunda, meclis üyeleri ALTSO'nun
faaliyetlerine ilişkin görüşlerini paylaştı
ve önümüzdeki dönemde yapılacak ça-
lışmalar üzerine fikir alışverişinde
bulunuldu. � ALTSO / Bülten

15 OTEL SATILIKTA

Artı maliyetler ve yetersiz talep nedeniy-
le Alanya'da 15 otel satışa çıktı. Satılık
oteller arasında tatil köyleri, butik otel-

ler ve apart oteller yer alırken fiyatlar 1 mil-
yar 945 milyon TL’ye kadar yükseliş gösteriyor.
Her geçen yıl satılığa çıkan otellerin sayısının
artış göstermesi Alanya turizminde yaşanan
krizi gözler önüne seriyor.

EKONOMİ BEL BÜKTÜ

İç pazarda yaşanan daralma ve dış pazarda-
ki harcama kapasitesinin yetersiz kalması,
Alanya’da da konkordato ilan eden ve satılı-
ğa çıkarılan otel sayısının artışına neden
oldu. Yüksel maliyetler, dış pazardan yeterli ta-
lebin gelmemesi, FTI’ın iflası ile birlikte sek-
tör 2024 yılında umduğunu bulamadı. Gele-
cek yıllarda katlanarak gelecek olan maliyet-
lerin altından kalmayacaklarını düşünen te-
sisler ise satış kararı alıyor.

“MALİYETLER 
ALEYHİMİZE ÇALIŞTI”

Konuya ilişkin konuşan Cengiz
Topçu, “İlginç bir turizm sezo-
nunun sonlarına doğru geliyo-
ruz. Bu sene sektör değişik bir
deneyim yaşadı. Doluluklarla bir
nebze moral bulurken mali-
yetler ve kur makası sektörün
aleyhine çalıştı. Aslında sektöre

emek veren bizler her sene yeni bir durum-
la karşılaşmaktan yorulduk. Ancak sektör di-
namik yapısı sayesinde bunu da atlatacaktır.
Diğer taraftan artan maliyetlerin misafire yan-
sıması paydaşların hedeflerine ulaşamama-
sı sonucunu getirdi. Belki bundan sonra he-
deflerimizi makul bir hale getirip güncelle-
memiz ve sezona bu şekilde hazırlanmamız
gerekiyor. Hem gelen misafirin alım gücünün
azalması  hem de maliyetlerin ve kur maka-
sının aleyhimize olduğu süreç devam edecek
gibi görünüyor. Şehirde bulunan apart otellerin
büyük çoğunluğunun yenilenmesi şart. Bu şe-
kilde hizmet vermeye devam etmeleri zor gö-
rünüyor. Misafir artık belli bir konforun altında
hizmet veren tesisleri tercih etmemeye özen
gösteriyor. Buda var olanların çalışma süre-

lerine 2-3 aya kadar indiriyor. Belki burada uy-
gun kredi koşulları ile bu durumda olan te-
sislere destek verilebilir.  Sektör dışarıdan gö-
ründüğü gibi kolay değil” dedi. 

“SEKTÖR CANLILIĞINI
KORUYOR”

Turizm Tanıtım ve Geliştirme
Ajansı (TGA) Yönetim Kurulu
Üyesi Şükrü Cimrin “Her za-
man satılık veya kiralık oteller
vardır, hatta bu sayının 15’in
üstünde olduğunu söyleyebili-
rim. Bazı yatırımcılar daima sa-
tışa hazırdır; yani otellerinin de-

ğerini veren biri çıkarsa her zaman satma-
yı tercih edebilirler. Çünkü yatırımını bü-
yütmek, bir üst seviyeye çıkmak isterler. Ba-
zıları ise gerçekten yorulmuş ya da başka bir
sektöre geçmek istiyor olabilir. Ancak bu, sek-
törde genel bir sıkıntı olduğu anlamına gel-
mez. Alanya’da 580 kadar tesisimiz var ve ba-
sit belgeli tesislerimiz de mevcut. Bunların
hangi kategoride, kaç yıldızlı ve hangi bo-
yutlarda olduğu gibi detaylara girmedim, an-
cak çok fazla kiralık ve satılık tesis arayan ya-
tırımcı olduğunu biliyorum. Turizmin kötüye
gittiği ya da otelcilik sektörünün artık yapıl-
maz bir noktaya geldiği gibi bir algı yaratıl-
maya çalışılıyor, ancak otelcilik hala doğru ya-
pıldığı takdirde karlı bir meslek. Evet, mali-
yetler yükseliyor, kur baskısı artıyor ve fiyat-
lar yükseldiği için rekabet gücü azalıyor. An-
cak bu durum, sektörden ani bir çıkış ya da
işi bırakma eğilimi olduğu anlamına gelmi-
yor. Herkes elindeki tesisini en iyi şekilde de-
ğerlendirmeye çalışıyor. Bugünün fotoğrafını
çektiğimizde, Alanya’da neredeyse boş yer ol-
madığını görüyoruz; çok güzel bir sezon ge-
çiriyoruz. Avrupa’da son bir haftadır kış baş-
lamış durumda, bazı ülkelerde sıcaklıklar 27
dereceden 6-7 derecelere kadar indi. Bugün
tekrar 10 derece civarına çıktılar. Bazı ül-
kelerde kış başlamışken, Alanya’da yaz en az
iki ay daha devam edecek. Misafirlerimiz za-
ten hazır.  Satılık tesislerin olması, sektörün
kötüye gittiği anlamına gelmez. Sonuçta dai-
re piyasasında da ne kadar çok daire satış-
ta olursa, o kadar hareketli bir piyasa oldu-
ğunu görürüz. Bu durum, turizm sektö-
ründeki canlılığı ve dinamizmi gösteriyor”
dedi. � Sabiha TATLIYER

M
illî Eğitim Bakanı Yusuf Te-
kin’in açıkladığı 30 bin per-
sonel sayısının, Türkiye ge-

nelindeki 60 bin 734 kamu okulu
için yetersiz olduğu belirtiliyor. Ve-
liler ve öğrencilerden gelen tepki-
lerin artması ve düşük ücretler ne-
deniyle yeterli başvuru alınama-
ması, çalışanların verilen düşük
maaşları kabul etmemesi gibi pek
çok neden sorunun giderek büyü-
mesine neden oluyor. Son olarak
bakanlığın temizlik personeli alı-
mına karşı konuşan Eğitim Bir Sen
Alanya Şube Başkanı Mustafa Ka-
ragedik ve Türk Eğitim Sen Alanya
Şube Başkanı Onur Niğmet Üner
“Eğitimde tasarruf yapılamaz” dedi.

“EĞİTİMDE 
TASARRUF OLMAZ”

Konuya ilişkin konuşan Türk Eğitim
Sen Alanya Şube Başkanı Onur Niğ-
met Üner, “Milli Eğitim Bakanlığının bu
yıl uygulamaya koyduğu, temizlik
personelinin İŞKUR bünyesindeki
İşgücü Uyum Programı'ndan karşı-
lanması kararı, ücretin düşük olması
nedeniyle yeterli sayıda temizlik gö-
revlisi bulunamadı. Kararın kamuo-
yuna duyurulmasından sonra hem
Türk Eğitim Sen Genel Başkanı Talip
Geylan bey hem de Türk Eğitim Sen

Antalya 2
Nolu Şube
Başkanı ola-
rak bu kararın
çok yanlış ol-
duğunu, bu-
nun ciddi so-
runlar doğu-
racağını söy-
ledik. Geldiği-
miz noktada
tepkimizin ne
kadar haklı ol-
duğu görülm-
üştür. Genel
Başkanımız
Talip Geylan'ın
bakanlık dü-
zeyinde yap-

tığı görüşmeler ve kamuoyu baskısı
30 bin temizlik görevlisi alım kararını
getirdi. Bu kararı olumlu bulmakla bir-
likte yetersiz olduğunu belirtmek is-
terim. Verilen ücretin son derece dü-
şük olduğunu, temizlik görevlilerine
yaşam koşullarına uygun bir ücret ve-
rilmesi gerekliliği açıktır. Son olarak
kamuda tasarruf yapılabilir ama bu
eğitimden olamaz” dedi.

“KISIR DÖNGÜ
İÇİNDEYİZ”

Eğitim Bir Sen Alanya Şube Baş-

kanı Mustafa
Karaged ik
ise, “Türki-
ye’deki öğ-
renci sayısı
22 milyon ci-
varında. Bu
kadro göz
önüne alındı-
ğında bu çö-
züm değil. Bi-
zim sadece
A l a n y a ’ d a
şart olan  420
tane temizlik
çalışanına ih-
tiyacımız var
ki geçen yıl-
lardaki gibi

okullarımı temizlenebilsin. Dolayı-
sı ile sürdürülebilirliği olmayan bir
kısır döngü içindeyiz. Ülke nüfu-
sunun 4’te 1’ini temsil eden devlet
okullarında temizlik görevlileri ak-
satılmamalı. Sağlıkta, eğitimde ve
güvenlikten tasarruf edilemeyece-
ğini belirtiyoruz. Şuanda 6 bin
TL’ye kimse okullarda çalışmak
istemiyor. Rica ve minnet ile işle-
ri yürütüyoruz. Devlette devamlı-
lık esastır. Dolayısı ile bu kadar
kurumun kendi haline bırakılma-
sını kabul etmemiz mümkün de-
ğil” şeklinde konuştu.

� Sabiha TATLIYER

Ekonomi karamsarlığı
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası'nın (ALTSO) Eylül ayı olağan meclis toplantısı, ALTSO Meclis Salonu'nda gerçekleştirildi. Toplantıda, yönetim kurulu faa-
liyetlerine ilişkin meclis üyelerine bilgilendirme yapan ALTSO Başkanı Eray Erdem, Eylül ayı boyunca yapılan çalışmaları ve raporları değerlendirdi.

Maliyet krizi otelleri satılığa çıkardı
Turizmin gözde destinasyonları arasında olan Alanya’da 2024 yılı yaz sezonunun so-
nuna gelinmesiyle birlikte maliyet yükünü kaldıramayan oteller satışa gitti. Şuana ka-
dar yapılan araştırmalara bakıldığında,  ilçede 15 otelin satış ilanı verdiği ortaya çıktı.

‘Eğitimde tasarruf olmaz’
Ülke genelinde başta olmak üzere Alanya’da da okullarda yaşanan temizlik personeli krizinin ardın-
dan bakanlık harekete geçti. Milli Eğitim Bakanlığı 30 bin temizlik personeli için alım başlattı ancak
eğitim sendikaları bu rakamın ülke nüfusu için yetersiz olduğunu vurgulayarak kalıcı çözüm istiyor.

Onur Niğmet Üner Mustafa Karagedik
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21 Eylül Cumartesi günü Gün-
doğmuş Taşatan yolu üzerinde
başından ve yanağından av tü-

feği ile vurularak öldürülen Musta-
fa Keyik'in cinayetiyle ilgili olarak
Bademağacı Mahallesi'nde yaşayan
Hasan S. ve oğlu Tolga S. gözaltına
alındı. 
Şüphelilerin, Mustafa Keyik'i av tüfe-
ği ile öldürdükleri tespit edildi.

AV TÜFEĞİ JANDAR-
MAYA TESLİM EDİLDİ

Olayı soruşturan Gündoğmuş Jan-
darma Komutanlığı ekipleri, baba ve
oğlu gözaltına aldıktan sonra sakla-
dıkları av tüfeğini de teslim aldı. Tü-
fek resmi kayıtlara suç aleti olarak geç-
ti. Şüphelilerin evinde yapılan arama

sonucu cinayetle bağlantılı başka de-
lillere de rastlanıldığı öğrenildi.

CİNAYETİ İTİRAF
ETTİ

Yapılan sorgulama ve araştırma so-
nucunda, cinayeti işlediğini itiraf eden
baba Hasan S. Mustafa Keyik’i neden

öldürdüğünü de anlattı. Hasan S.
Mustafa Keyik’in yeğenine tacizde bu-
lunduğunu bu nedenle cinayeti işle-
diğini iddia etti. Gözaltına alınan Ha-
san S. ve Tolga S., Gündoğmuş Jan-
darma Komutanlığı’ndaki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilecek. Ci-
nayetin taciz iddiası nedeniyle işlendiği
belirtilse de olayın tüm aydınlatılma-
sı için tüm yönleriyle geniş çaplı bir so-

ruşturma yürütülüyor. 

BABASI İLE AYNI 
KADERİ PAYLAŞTI

Mustafa Keyik’in babasının da 1977 yı-
lında yine aile içi bir cinayete kurban
gittiği bilgisine ulaşıldı. 

� Özgür YILMAZ

Sıfır Atık’ konusunda hayata geçirdi-
ği projelerle birçok ödüle layık gö-
rülen, okullarda ve turizm tesisle-

rinde verilen sıfır atık eğitimleri ile va-
tandaşların bilinçlenmesine katkıda bu-
lunan Alanya Belediyesi, bu yöndeki ça-
lışmalarına devam ediyor. Sürdürülebilir
bir çevre ve gelecek nesillere daha temiz
bir dünya bırakabilmek adına dünya ge-
nelinde çok önemli bir kampanyaya dö-
nüşen sıfır atıkla ilgili yapılan çalışmalar
kapsamında Alanya Belediyesi Temizlik İş-
leri Müdürlüğü bünyesindeki eğitimci ve
mühendisler, kent genelindeki turizm
tesislerinde sıfır atık eğitimi verdi.

BİN 503 PERSONELE 
EĞİTİM 

Özellikle yaz sezonunda büyük bir yo-
ğunluğun yaşandığı otellerdeki eğitim-
lerde, 1503 personel konuyla ilgili olarak
tüm detaylarıyla bilgilendirildi. Çevrenin
korunması amacıyla yerinde ve uygulamalı
olarak verilen eğitimler sayesinde otellerde
yapılması gereken tasarruflar, atıkların ay-
rıştırılarak geri dönüşüme gönderilmesi
gibi konularda personel bilinçlendirildi. Ya-
pılan çalışmalar ile kent genelindeki tu-
rizm tesislerinin atık miktarının sıfıra in-
dirilmesi hedefleniyor. 

� Alanya Belediyesi / Basın Bülteni

Alanya Alaaddin Keykubat
Üniversitesinde (ALKÜ)
bilimsel ve akademik ça-

lışmaların yurt içi ve yurt dışı
ilgili kurumlardan destek al-
ması için akademik persone-
le ve öğrencilere yönelik eği-
timler ile bilgilendirmeler de-
vam ediyor. Üniversitelerdeki
çalışmalara destek veren TÜ-
BİTAK’ın projelerinin anlatıl-
ması için ALKÜ Rafet Kayış
Mühendislik Fakültesi tara-
fından ALKÜ Alev Alatlı Kon-
ferans Salonu’nda TÜBİTAK
bünyesindeki Araştırma Des-
tek Programları Başkanlığı
(ARDEB) iş birliğinde ARDEB
Destek Programları ve Yeni-
likler isimli konferans düzen-
lendi. ARDEB Başkan Yar-
dımcısı Doç. Dr. Cengiz Arı-
cı’nın konuşmacı olduğu kon-
feransa Rektör Yardımcıla-
rından Prof. Dr. Mehmet Kılıç,

Prof. Dr. Atıf Bayramoğlu,
Prof. Dr. Mehmet Akın, Rafet
Kayış Mühendislik Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Erhan Cen-
giz, Genel Sekreter Onur
Ocakdan, akademisyenler ve
öğrenciler katıldı. 

“DESTEKLER,
MOTİVASYON 
ARTIRARAK 

YENİ UFUKLAR
AÇIYOR”

Programın açış konuşmasını
yapan Dekan Prof. Dr. Erhan
Cengiz, TÜBİTAK’ın bilimsel
ve teknoloji araştırma ve ge-
liştirme faaliyetlerini destek-
lemek ve teşvik etmek ama-
cıyla faaliyet gösterdiğini ha-
tırlattı. Dekan Cengiz, TÜBİ-
TAK bünyesindeki ARDEB ta-
rafından akademik dünyanın
araştırma projelerine sundu-
ğu programlar ve desteklerle
bilime büyük hizmet sundu-
ğuna değindi. ARDEB tara-
fından yapılan desteklerin
akademik camia için büyük
bir önem taşıdığına değinen
Dekan Prof. Dr. Cengiz, “Sağ-
lanan bu destekler hem aka-
demisyenlerimizin hem de
öğrencilerimizin bilimsel pro-
jelere olan motivasyonunu ar-
tırarak bizlere yeni ufuklar

açıyor. Burada paylaşılan bil-
giler sayesinde üniversitemi-
zin araştırma kapasitesinin
daha da güçleneceğine, bi-
limsel çalışmalara daha etkin
adımlar atacağına inancım
tamdır.” dedi. 

BAŞKAN YARDIM-
CISI ARICI, 

DESTEKLERLE
İLGİLİ BİLGİLEN-

DİRME YAPTI 

ARDEB Başkan Yardımcısı
Doç. Dr. Cengiz Arıcı, konuş-
masında TÜBİTAK ARDEB
tarafından verilen destekleri
ve nasıl yapılması gerektiği
ile dikkat edilecek hususları
detaylarıyla anlattı. Başkan
Yardımcısı Arıcı; ARDEB ta-
rafından bilimsel projelere
sağlanan 1000, 1001, 1002,
1003, 1004, 1005, 1007, 1071,
2500, 3501 numaralı destek
programlarını anlattı. Prog-
ram Arıcı’nın, destek prog-
ramları ve bütçeler hakkında
detaylı bilgilendirmeler sonrası
soru-cevap bölümüyle devam
etti.  Program, Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Mehmet Kı-
lıç tarafından Başkan Yar-
dımcısı Arıcı’ya hediye takdi-
mi ile son buldu.  � ALKÜ Ba-
sın Bülteni

A
ntalya Başsavcılığı ve Emniyet Genel Müdürlü-
ğü KOM Başkanlığı koordinesinde, Antalya İl Em-
niyet Müdürlüğü KOM Şube Müdürlüğünce ya-

pılan çalışmalar sonucu; Antalya merkezli İstanbul,
Adana, İzmir, Konya ve Diyarbakır'da elebaşılığını yurt
dışında tutuklu olan Beratcan Gökdemir'in yaptığı or-
ganize suç örgütüne yönelik "Kuyu-27" operasyonla-
rı düzenlendi. Son operasyonlar sonucu gözaltına alı-
nan 25 şüpheli ile birlikte adliye sevk edilen 34 şüp-
heliden 32'si tutuklandı.

23 RUHSATSIZ TABANCA

Şüpheliler, kendilerine haraç vermeyen iş insanlarını
darp etme, suç işlemek amacıyla örgüt kurma, kasten
adam öldürmeye teşebbüs etme,kasten yaralama,ge-
nel güvenliği kasten tehlikeye sokulması,mala zarar ver-
me ve ölümle tehditikametlerini, iş yerlerini ve araçla-
rını kurşunlama,suçlarını işledikleri tespit edildi.  Ope-
rasyon sonucu; 23 adet ruhsatsız tabanca, 2 adet ruh-
satsız tüfek, muhtelif miktarda uyuşturucu madde ve
çok miktarda para ele geçirildi. � Haber Merkezi

A
lanya İlçe Jandarma Komutanlı-
ğı tarafından Oba, Alacami, De-
ğirmendere, Dim Çayı ve Sapa-

dere bölgelerinde safari araçlarına
yönelik trafik uygulamaları yapıldı. Ya-
pılan uygulamalarda 19 safari aracı
kontrol edildi. Denetimde 2 sürücüye
bin 380 TL cezai işlem uygulandı. 

ORMANLARDA
DENETLENDİ

Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı ta-
rafından Güzelbağ, Burçaklar, Gü-
müşgöze, Güney Mahalleri ve Kargı
Çayı Mesire Alanlarında yangın dene-
timleri yapıldı. Denetimlerde; Orman
yangını çıkabilecek alanlar jandarma
ekiplerimiz tarafından kontrol edilerek
vatandaşlara orman yangınları konu-
sunda bilgilendirme yapıldı. 

� Sabiha TATLIYER

Kaza, Alanya’nın Demirtaş Ma-
hallesi’nde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, A.Y’nin kul-

landığı 26 AGC 469 plakalı otomobil
ile Ü.Y’nin sürdüğü 07 NG 039 plakalı
motosiklet çarpıştı. Çarpışma sonucu
motosiklet sürücüsü Ü.Y. ile moto-
siklette yolcu olarak bulunan M.Y.
yaralandılar. Kazayı gören çevredeki
diğer sürücüler hemen 112 Acil Çağ-
rı Merkezi’ne ihbarda bulundu. İhbar
üzerine bölgeye sağlık ve jandarma
ekipleri sevk edildi. Kazada yaralanan
Ü.Y. ile M.Y. ambulansla Alanya Eğitim
ve Araştırma Hastanesi’ne kaldırıldı.
Kazanın ardından otomobil sürücüsü
A.Y’nin testinde 2.18 promil alkol ol-
duğu tespit edildi. Kaza ile ilgili nöbetçi
cumhuriyet savcısının talimatıyla oto-
mobil sürücüsü A.Y. gözaltına alındı. 

� Sabiha TATLIYER

Cinayeti itiraf ettiler
Gündoğmuş'ta Mustafa Keyik'i (46) av tüfeğiyle öldürdükleri belirlenen baba
ve oğlu gözaltına alındı. Cinayeti üstlenen zanlı ‘Taciz’ iddiasında bulundu. 

Yine alkol yine kaza
Alkollü bir şekilde araç kullanan
kadın sürücü otomobili ile mo-
tosiklete çarptı. Kazada moto-
siklet sürücüsü ve ile motosiklette
yolcu olarak bulunan kişi yara-
landı. Kazanın ardından otomo-
bil sürücüsü gözaltına alındı. 

Jandarma
göz açtırmıyor

Jandarmanın safari araçlarına yö-
nelik denetimleri aralıksız devam
ediyor. Jandarma ekiplerinin sür-
dürdüğü denetimlerde 2 sürücüye
bin 380 TL cezai işlem uygulandı.

Alanya Alaaddin Keykubat Üniversitesinde (ALKÜ) düzenlenen ARDEB Des-
tek Programları ve Yenilikler isimli konferansta ARDEB Başkan Yardımcısı Doç.
Dr. Cengiz Arıcı, TÜBİTAK tarafından verilen destekleri detaylarıyla anlattı. 

TUBİTAK destekleri ALKÜ'nün masasında

Sıfır atıkta rakip tanımıyoruz
Alanya Sıfır Atık projesinde rakip tanımıyor. Alanya Belediyesi Temizlik İş-
leri Müdürlüğü bünyesindeki eğitimci ve mühendisler tarafından kent ge-
nelindeki turizm tesislerinde bin 503 personele sıfır atık eğitimi verildi.

Kaza, Alanya’nın Mahmutlar Mahallesi’nde mey-
dana geldi. Mahmutlar’dan Alanya yönüne seyir
halinde olan A.T. (26) yönetimindeki 07 HZL 67

plakalı motosiklet ile 255. Sokak üzerinden Atatürk Cad-
desi istikametine 07 NA 3987 plakalı otomobil ile seyir
halinde olan Norveç vatandaşı L.M.V. (71) adlı kadın sü-
rücünün kullandığı araç çarpıştı. Kazada motosiklet sü-
rücüsü A.T. yaralandı. Kazayı gören çevredeki vatandaşlar
112 Acil Çağrı Merkezi’ne ihbarda bulundu. İhbar üze-
rine bölgeye sağlık ve jandarma ekipleri sevk edildi. Ka-
zanın ardından cumhuriyet savcısının talimatıyla göz-
altına alınan sürücüler  A.T. ile L.M.V. ifadelerinin alın-
masının ardından serbest bırakıldı. � Özgür YILMAZ

Otomobil ile
motosiklet

çarpıştı:1 yaralı
Otomobil ile motosikletin çarpışması
sonucu meydana gelen bir diğer ka-
zada ise motosiklet sürücüsü yaralandı.

Antalya merkezli 6 ilde 'Daltonlar' çetesi olarak bi-
linen organize suç örgütüne düzenlenen operasyonda
gözaltına alınan 34 şüpheli adliyeye sevk edildi. 
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A
hilik Haftası nedeniyle yazılı açıklama ya-
pan Tekin şunları söyledi:

"Ahiliğin; toplumda yaşayan herkesi birbirine
yaklaştıran, kaynaştıran, dost edindiren ve da-
yanışma kurulmasını sağlayan bir olgu oldu-
ğunu belirten Saadet Partisi Antalya İl Başka-
nı Mehmet Fatih Tekin, "Ahiler, bir toplumda fert-
leri birleştiren müşterek kıymetler olmadığın-
da ve bağlar kurulmadığında veya sahip olu-
nan değerler kaybedildiğinde, görünüşteki
bütünlüğe rağmen, birliğin bozulacağı, toplu-
mun içten içe parçalara ayrılacağı bilincin-
deydiler. Ahiliğin asıl amacı toplumun top ye-
kûn kalkınmasıdır. Ahilik şımarıklığa, israfa, tem-
belliğe ve miskinliğe karşıdır. 

"AHİLİK ANLAYIŞINI 
ÖĞRETMELİYİZ"

Ahilik anlayışının öncelendiği bir toplumda üret-
meden, çalışmadan üleşmenin mümkün ol-
madığı gibi, gayri ahlâki bir usulle para ka-
zanma ve zengin olma yolları da kapalı. Ça-
lışmak ve üretmek, alın teri ile kazanmak Ahi-
likte bir "ahlak" kuralı hâlini almıştı. Bunun için
herkesin mutlaka bir mesleği ve işi olmalı idi.
Ahi, kendi kendine yeterli insan olmalıdır.
Kimseye yük olmayacak, kendi elinin ekmeği
ile ayakta kalacak, bununla da kalmayacak ek-
meğini herkesle paylaşabilecektir. Ahilik, hal-
kın sırtından geçinenlere, haksız kazanca, hi-
leli işlere, rüşvete hele hele bir köşeye çekilip
tembel tembel oturanlara karşı çıkmış, onlar-
la mücadele etmiştir.Bu gün itibariyle sağlıksız
ortamlarda, iş güvencesi olmadan çalışan
gençleri gördükçe, ahiliğin ne büyük bir ihtiyaç
olduğunu daha iyi anladıklarını vurgulayan Te-
kin, Ülkemizde yaklaşık ortalama yirmi üç
milyon çalışan genç bulunmaktadır diyerek; "Bu
gençlerimize, 'eline, diline, beline sahip olmak'
olarak özetlenen Ahilik anlayışını mutlaka öğ-
retmeliyiz. Çalışan genç emeğinin hakkını alın
teri kurumadan alabiliyorsa, işveren çalışanın
hakkını gözetip onları koruyabiliyorsa; aile, top-
lum, bir şehir ve tüm ülke adalet ve hak üzeri-
ne olduğu için huzurlu, güvenli ve yaşanabilir
bir yer olur. 

"YENİ DÜNYA SEVDAMIZ
GERÇEKLEŞECEKTİR"

Saadet Partisi Antalya İl Başkanlığı olarak
tüm gençlerimizi 'önce ahlak ve maneviyat" il-
kemizle çalışmalarımıza katılmaya çağırıyoruz
ve sonra da işyeri sahiplerine sesleniyoruz. Bir
ülkenin gerçek gücü eğitilmiş gençleridir. Yıl-
larca yapmış olduğumuz çalışmalarla "Yaşa-
nabilir Bir Türkiye", "Yeniden Büyük Türkiye"
olma ve ''Yeni Bir Dünya'' kurma gayretlerimiz
artarak devam etmektedir. Çalışan gençleri-
mizin gayretleri ile ''Yeni Bir Dünya'' sevdamız
inşallah gerçekleşecektir.
Esnafımızın ve sanatkârımızın piri Ahi Evran
Veli'nin "Akıl ve ahlak ile çalışıp bizi geçen biz-
dendir." düsturuyla ortaya koyduğu olgun ki-
şilik, doğruluk, üretim ve ticaret ahlakı ile yar-
dımlaşma ve dayanışma gibi ilkeler günü-
müzde de esnaf ve sanatkârlarımıza yol gös-
termekte, iş dünyamızın kıymetli tacirlerine kı-
lavuzluk etmektedir. 

"BENCİLLİĞE 
MÜSADE EDİLMEMELİ"

Ahilik kültüründe yalan ve aldatma yoktur, ben-
cilliğe asla müsaade edilmez. Bu iklimde kalb-
i selim ile adalet alınır, adalet satılır. Ahilik te-
razisinin iki kefesinde doğruluk yazar. Eline, di-
line ve beline sahip olmak Ahiliğin değişmez
mesajıdır.
23-29 Eylül tarihleri arasında kutladığımız Ahi-
lik Haftası münasebetiyle, "Hâk ile sabır dile-
yip bize gelen bizdendir, akıl ve ahlak ile çalı-
şıp bizi geçen bizdendir." diyen 13. Yüzyıl Türk-
İslâm tarihinin önemli şahsiyetlerinden biri olan
Ahi Evran-ı Veli'yi rahmet ve minnetle yâd eder-
ken başta tüm esnaf ve sanatkâr hemşehrile-
rimizin olmak üzere bütün Antalyalı hemşeh-
rilerimin Ahilik Haftası'nı kutluyor, bu haftanın
ülkemiz ve milletimiz için, özellikle esnaf ve sa-
natkarlarımız için hayırlı ve bereketli kazançlar
getirmesini diliyorum." � (SAADET PARTİSİ AN-
TALYA İL BAŞKANLIĞI BASIN BÜLTENİ)

Saadet Partisi Antalya İl Başkanı Meh-
met Fatih Tekin, "Ahilik şımarıklığa, israfa,
tembelliğe ve miskinliğe karşıdır" dedi

Mehmet Fatih Tekin

'İktidar neden sessiz?'
Payallar'da inşaatı duran Devlet Hastanesi Projesi'ne ilişkin açıklama yapan Milletvekili Kaya, "Alan-
ya halkına verilen sözlerin peşini bırakmayacak, sürecin her adımını yakından takip edeceğiz.” dedi.

Alanya’nın Payallar mahalle-
sinde yapımına başlanan yeni
devlet hastanesi Alanyalılar

tarafından tamamlanmayı bekler-
ken, geçtiğimiz hafta hastanenin in-
şaatı esnasında yapılan denetim-
lerde belli bölümlerde beton üze-
rinde yarıklar oluştuğu tespit edil-
miş ve inşaata ara verildiği öğre-
nilmişti. Konuyla ilgili açıklama
yapan AK Parti Alanya İlçe Başka-
nı Mehmet Şarani Tavlı "Ödenek-
te hiçbir sıkıntımız yok. İnşaatın ya-
pımı devam ediyor. Ancak geçtiği-
miz günlerde bölgede meydana
gelen şiddetli yağışlar nedeniyle
inşaatın çevresinde bazı yarıklar
meydana geldi. İnşaatın oturduğu
alanda sorun yok. Sadece çevre-
sinde oluşan yarıklarla ilgili ek ça-
lışmalar yapılacak. Bu nedenle in-
şaatın tamamlanması 2026 yılına

sarkacak gibi
görünüyor."
ifadelerini
kullanmıştı. 

Cumhuri-
yet Halk

Partisi An-
talya Millet-

v e k i l i

Aykut Kaya, bu duruma tepki gös-
tererek iktidar temsilcilerini ivedi-
likle bir açıklaması yaparak vatan-
daşları bilgilendirmeye davet etti.

"GECİKMENİN 
SEBEBİ 

YAĞIŞ KAYNAKLI 
YARIKLAR MI, 
YOKSA BÜTÇE 
EKSİKLİĞİ Mİ?"

Yeni devlet hastanesinin gecikmesiy-
le ilgili açıklamalar yetersiz ve ka-
muoyunu tatmin etmekten uzak ol-
duğunu belirten Milletvekili Aykut
Kaya, “AKP Alanya İlçe Başkanı, pro-
jedeki gecikmeyi yoğun yağışlar ne-
deniyle oluşan yarıklara bağlarken, asıl
sorunun ne olduğu konusunda be-
lirsizlik sürüyor. Gecikme, gerçekten
yarıklardan mı yoksa bütçe eksikli-
ğinden mi kaynaklanıyor? Bu konu-
yu yakında yapacağımız basın açık-
lamasıyla kamuoyuna detaylıca an-
latacağız.” ifadelerini kullandı.

"İKTİDARDAN 
İVEDİLİKLE BASIN

AÇIKLAMASI 
BEKLİYORUZ"

Ayrıca, ihaleyi kazanan müte-
ahhitlerin projeden çekildiği
ve kayıplara karıştığına dair

haberleri endişeyle takip ettikleri-
ni aktaran Milletvekili Kaya, “İkti-
dar yetkililerinin bu iddialarla ilgi-
li ivedilikle açıklama yaparak şeffaf
bir bilgilendirme süreci yürütme-
sini talep ediyoruz. Alanya halkına
verilen sözlerin peşini bırakmaya-
cak, sürecin her adımını yakından
takip edeceğiz.” dedi.

"MANAVGAT 
DEVLET 

HASTANESİ’NDE 
BİR İLERLEME YOK"

“Bunun yanında, Manavgat yeni
devlet hastanesi projesinde de

maalesef bir ilerleme göremediği-
mizi belirtmek lazım.” diyen Kaya,
“Hatta Manavgat'taki projenin hâlâ
temelden çıkamamış olması, sü-
recin ne kadar yavaş ilerlediğinin
açık bir göstergesidir.” değerlen-
dirmesinde bulundu. İktidar tem-
silcilerinin mevcut hastaneleri ge-
zip fotoğraflar paylaştığını, ancak
inşaatı devam eden projeleri es geç-
tiklerini belirten Milletvekili Ay-
kut Kaya, “vatandaşlarımızın bilgi
alma hakkı var; bu sebeple, bu pro-
jelere de uğrayıp fotoğraf paylaş-
malarını ve sürecin nasıl ilerledi-
ğini şeffaf bir şekilde gösterme-
lerini bekliyoruz.” diyerek iktida-
ra çağrıda bulundu. 

� (KERİM TOKSÖZ)
Aykut Kaya

Alanya’nın Payallar Mahalle-
si’ne yapılacağı duyurulan
200 yataklı devlet hastanesi in-

şaatında yaşanan sorunlar “Dağ
başına hastane yapılır mı” tepkile-
rine neden oldu. CHP eski Genel Se-
kreteri Gürsel Tekin, “Kuş uçmaz,
kervan geçmez bir yere hastane ya-
pıyorlar. Yol yok, alt yapı yok. Amaç
zaten vatandaşa hizmet değil, nasıl
rant yaratır da müteahhitleri zengin
ederiz diye düşünüyorlar. Zemin
etüdü sağlıklı yapılmadığı için he-

yelan alanına yapılan inşaatta çök-
meler yaşanıyor. Müteahhit kaç-
mış durumda” dedi. Tekin Sözcü
Gazetesi'ne şunları söyledi:
"Vatandaşa müjde olarak duyur-
dukları milyonluk hastane inşaatı
birkaç ay içinde atıl duruma gelmiş
durumda. Sağlıklı bir zemin etüdü
yapılmamış maalesef. Dağın başı.
Yol yok alt yapı yok. Kuşlar bile uç-
muyor. Heyelan bölgesi ayna za-
manda. Burası eskiden toprak dö-
küm alanı olarak kullanılıyormuş.

13 Nisan 2023 tarihinde inşaatına
başlanan hastanenin Aralık 2024’te
bitirilmesi planlanıyordu. Ama bu
mümkün değil. Bir ölü inşaat var
ortada.  
Tam 740 milyon liralık ihale söz ko-
nusu olan. Yağışlar nedeniyle heye-
lan meydana geliyor ve inşaat çökü-
yor. Bize gelen şikayetlerde müteah-
hitin de tası tarağı alıp kaçtığı belir-
tiliyor. Şimdi Sağlık Bakanlığı’na so-
ruyorum. Deprem bölgesinde fay
hattı üzerine inşaa ettiğiniz hasta-

nelerden ders almadınız mı? doğa ile
mücadele mi ediyorsunuz?
Zemin etüdünü yapmayan, doğru
lokasyonu seçmeyen yetkililer hak-
kında bir soruşturma başlatacak
mısınız? Hastaların, acil durum-
daki vatandaşın, ambulansların o
bölgeye ne kadar sürede hangi
araçla gideceğini hesaplamak hiç
aklınıza gelmedi mi? Bu çöken in-
şaatı güçlendirmek için daha ne ka-
dar harcanması gerekiyor?" 

� (HABER MERKEZİ)

'Halkın 740 milyon lirasını
dağ başına gömdüler'

Alanya’da yapılması planlanan 200 yataklı devlet hasta-
nesi projesinin müteahhidinin sırra kadem bastığını söy-
leyen CHP’li Gürsel Tekin, “Orada ölü bir inşaat var” dedi.

Ziyarete ilişkin fotoğraf ve dü-
şüncelerini sosyal medya he-
sabından paylaşan Başkan Öz-

çelik, "Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) Antalya Milletvekillerimiz Sa-
yın Aliye Coşar, Sayın Cavit Arı, Sa-
yın Sururi Çorabatır ile Sayın Mus-

tafa Erdem ve CHP Parti Meclisi Üye-
miz Sayın Şengül Yeşildal’ı ağırladık.
Nazik ziyaretleri ve Alanyamıza gös-
terdikleri hassasiyet için ayrı ayrı
teşekkür ediyorum. Hep birlikte Alan-
yamız, Antalyamız ve Ülkemiz için ça-
lışıyoruz" dedi. � (KERİM TOKSÖZ)

CHP Antalya Milletvekilleri Coşar, Arı,
Çorabatır ve Erdem, Belediye Başkanı Os-
man Tarık Özçelik'i ziyaret ederek, şehir-
de yapılan yatırımlar ve yapılacak projelere
ilişkin görüş alışverişinde bulundular

Masada Alanya vardı
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Alanya Belediyesi tarafından dü-
zenlenen, Alanya Turizm ve Ta-
nıtma Vakfı (ALTAV), Alanya Tu-

ristik İşletmeciler Derneği (ALTİD) ve
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası’nın
(ALTSO) katkı, Dream Türk ve Rad-
yo D’nin medya sponsoru olarak des-
tek verdiği, “Alanya Uluslararası Caz
Festivali” bu yıl 19’uncu kez Kızılku-
le Meydanı’nda gerçekleştirilecek. 

AÇILIŞ 
PERŞEMBE AKŞAMI

Festivalin açılışı, 26 Eylül Perşembe ak-
şamı saat 20.30’da caz dünyasının The
Crooner olarak adlandırdığı Hayati
Kafe “The Viking of Jazz” projesi ile

caz severlerin karşısına çıkıp
unutulmaz anlar yaşatacak.
Aynı gece saat 22.00’da ise

Judith Nijland “A Jazz Tribute to
Abba” ile sanatseverlerle buluşacak. 

27 Eylül 20:30’da Selen Beytekin ar-
dından ise Cecilia Krull sahne alacak. 

28 Eylül’de ise 20:30 ‘MOMENTS’ adlı
albümü Türkiye’de yayınlanmış ilk
özgün ‘soul’ albümü olarak tanımlanan
Dilek Sert Erdoğan, Kimberly Nicho-
le sahneye çıkacak. 
Kapanış gecesi olan 29 Eylül’de ise
Caz dünyasının en önemli isimle-
rinden biri olarak kabul edilen Barış
Doğukan Yazıcı ile müziğinde gele-
neksel İspanyol ezgileri ve modern
dokunuşları bir araya getiren Moni-
ca Molina sahne alarak, doyumsuz
bir müzik ziyafeti çekecek.

"KÜLTÜREL BİR 
SİMGE OLMAK 

İSTİYORUZ"

Festival boyunca sahne alacak her
bir sanatçının, cazın özgürlüğünü ve
yenilikçiliğini yansıtacağını kaydeden
Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık
Özçelik, “Bu festival, sadece müzik-
severler için değil, yerli ve yabancı mi-
safirlerimiz için de ilham verici olacak.
Caz müziğinin modern, klasik ve ye-
rel yorumlarını bir arada dinleme fır-
satını hep birlikte bulacağız. Ayrıca,
önümüzdeki yıllarda genç yetenekler
için bir platform sağlayıp, sanatın ro-
lünü yeni seslerle şekillendirmeyi de
hedefliyoruz. Sanatın, eğitimle birlik-
te ilerlemesi gerektiğine inanıyor ve
her ikisinin de Alanya’dan yükselme-
sini istiyoruz. Bunun için çalışmala-

rımıza devam ediyoruz. Festivalimiz,
sadece bir müzik etkinliği olmanın öte-
sine geçip, şehrimizin tüm dinamik-

lerini harekete geçirecek bir kültürel
buluşma noktası oluşturacak” diye
konuştu. � Özgür YILMAZ

Caz festivali heyecanı
Türkiye’nin önemli kültür-sanat kentlerinden biri haline gelen Alanya'da, 4 gün
boyunca gerçekleştirilecek olan Uluslararası Caz Festivali heyecanla bekleniyor.

Alanya'da üniversite öğrencilerinin ve
vatandaşların ulaşım sorunlarını çöz-
meye yönelik önemli bir adım atıldı. Alan-

ya Belediyesi Sosyal Yardım İşleri Müdürü Hü-
seyin Doğan, Belediye Gençlik Hizmetleri Bi-
rim Sorumlusu Aksen Uçaner ve Akdeniz
Gençlik Derneği Başkanı Muhittin Alp, Alan-
ya Özel Halk Otobüsü Kooperatifi yetkilileriy-
le bir araya gelerek öğrenci taleplerini ve ula-
şım sorunlarını değerlendirdi. Toplantıda,
Alanya Özel Halk Otobüsü Kooperatifi Başkanı
Tevfik Yılmaz ve Başkan Yardımcısı Murat Er-
tekin, mevcut ulaşım sistemini kapsamlı bir şe-
kilde ele aldı.

ÇÖZÜM ODAKLI 
ÇALIŞMALAR HIZLANDI

Kooperatif yetkilileri, hali hazırda uygulan-
makta olan ulaşım modelinin dinamik bir sis-
tem olduğunu, sahadaki aksaklıkların sürek-
li takip edilerek iyileştirmeler yapıldığını be-
lirttiler. Üniversite öğrencilerinin taleplerine
yanıt vermek amacıyla çalışmaların hızlandı-
rıldığını vurguladılar.

ARAÇ SAYISI 
3’TEN 5’E ÇIKARILDI

Toplantıda görüşülen konular arasında, yeni
55 numaralı otobüs hattının öğrenci yoğunluğu
nedeniyle genişletilmesi başı çekti. Daha önce
3 araçla hizmet veren 55 numaralı hattın araç

sayısı 5’e çıkarıldı. Bu değişiklikle birlikte
hattın sefer sıklığı artırılarak öğrencilerin ula-
şım sorunları hafifletilmiş oldu. Kooperatif yet-
kilileri, öğrenci trafiğinin yoğun olduğu gü-
zergahları sürekli gözlemlediklerini ve ihtiyaç
duyulan noktalarda sefer sayılarını artırmak
için hızlıca müdahale ettiklerini aktardı.

ŞEHİR İÇİ HATLAR 
5 DAKİKAYA İNİYOR

Alanya Özel Halk Otobüsü Kooperatifi Başkanı
Tevfik Yılmaz, şehir içi otobüslerin şu anda her
10 dakikada bir kalktığını ancak yarından iti-
baren bu sürenin 5 dakikaya indirileceğini söy-
ledi. Bu iyileştirmelerin özellikle öğrenci tra-
fiğinin yoğun olduğu saatlerde büyük bir ra-
hatlama sağlayacağını ifade eden Yılmaz;
"Ulaşım sistemimiz sürekli güncelleniyor. Sa-
hadaki her aksaklığı tespit ediyor ve çözüme
kavuşturuyoruz" dedi.

SORUNSUZ ULAŞIM İÇİN 
ÇALIŞMALAR ARALIKSIZ 

DEVAM EDECEK

Belediye yetkilileri ve kooperatifin bu iş birli-
ği, üniversite öğrencilerinin ulaşım problem-
lerine çözüm getirme konusunda büyük bir
adım olarak değerlendirildi. Akdeniz Gençlik
Derneği Başkanı Muhittin Alp ise öğrenciler
adına yapılan bu düzenlemelerin memnuni-
yetle karşılandığını belirtti ve ilerleyen süreç-
te daha fazla iyileştirmenin yapılmasını umut
ettiklerini dile getirdi. Söz konusu iş birliğiyle
Alanya’daki üniversite öğrencileri için ulaşım
sorunlarının çözümü noktasında önemli bir
ilerleme kaydedildi. Hem kooperatif hem de
belediye yetkilileri, öğrencilerin taleplerini
dikkate alarak çalışmalarını sürdürecek. 

� Alanya Belediyesi / Basın Bülteni

Son yıllarda kripto para, hisse
senetleri ve borsa yatırımla-
rına olan ilgi, adeta bir çığ gibi

büyüyor. Yatırımcıların dikkatini çe-
ken finansal araçlar, kısa vadede
büyük kazançlar vaat ediyor gibi gö-
rünse de, aynı zamanda yüksek
riskleri de beraberinde getiriyor.
Türkiye’de finansal okuryazarlık
düzeyinin yükselmesi ve sosyal
medyanın etkisiyle her geçen gün
daha fazla insan bu yatırımlara yö-
neliyor. Özellikle pandemi döne-
minde faiz oranlarının düşmesi, ge-
leneksel yatırım araçlarının getiri
potansiyelinin azalması ve ekono-
mide yaşanan belirsizlikler, insan-
ları kripto paralara ve borsaya yön-
lendirdi. Ancak, bu alanda yapılan
yatırımların getirdiği riskler ve fır-
satlar hakkında bilinçli olmak bü-
yük önem taşıyor. Coin Türk'ün ku-
rucusu ve kripto para piyasalarının
deneyimli ismi Avukat Onur Atam,
kripto para ve borsa yatırımların-
da dikkat edilmesi gerekenler, fır-
satlar ve riskler hakkında Alanya
Posta Medya’ya değerlendirme-
lerde bulundu.

YATIRIMLARA 
İLGİNİN NEDENİ

İnsanların kripto paralar, hisse
senetleri ve borsa yatırımlarına bu
kadar ilgi göstermesinin temel
motivasyonu, yüksek fiyat volatili-
tesi ve kısa sürede büyük kazanç-
lar elde edebilme potansiyeli ol-
duğunu belirten Atam, şunları
söyledi; “Burada temel motivas-
yonun yüksek fiyat volatilitesi ol-
duğunu düşünüyorum. Özellikle
medyada X hissesi veya Y tokenin
belirli bir dönemde birkaç kat ka-
zanç getirdiği haberleri insanları
cezbediyor. Sosyal medyada, özel-
likle piyasaların yükselişte olduğu
dönemlerde, bu tarz kazanç de-
neyimlerinin çok fazla paylaşıldı-
ğını görüyoruz.” Kripto paralar
ve borsa yatırımları, geleneksel
yatırım araçlarından çok daha
farklı bir yapıya sahip. Özellikle Bit-
coin ve Ethereum gibi kripto pa-
ralar, kısa sürede yüksek kazanç
elde edebilme potansiyeline sahip
olduğu için yatırımcıların ilgisini
çekiyor. Atam, bu durumu da şu
şekilde açıklıyor: "Kripto paralar,
hisse senetleri, bunlar risk piya-
saları olarak isimlendiriliyor. Yani
altın, gümüş gibi varlıkların öte-
sinde paranızı daha fazla riske et-
tiğiniz ancak daha büyük kazanç-
lar elde etme potansiyeliniz olan
varlıklardan bahsediyoruz. Örne-

ğin Bitcoin, son 346 günde yüzde
142 getiri sağladı. Veya bazı altco-
inlerde bu yüzde 500’ün üzerinde,
belirli dönemlerde böylesi yüksek
kazançları gören yatırımcılar hak-
lı olarak kendisinin de para kaza-
nabileceğini düşünüyor."

RİSK YÖNETİMİ 
VE PORTFÖY 

ÇEŞİTLENDİRMESİ

Atam, risk yönetiminin önemini şu
sözlerle vurguladı: "Öncelikle ne
kadar riskli varlıklara yatırım ya-
parsanız, o kadar büyük kazançlar
elde edebilirsiniz. Ancak burada
umursanmayan şey o kadar da bü-
yük kayıplar yaşama potansiyeliniz
olduğudur. O halde volatilitesi daha
düşük varlıklarla portföyünüzü den-
gelemek iyi bir seçenek olabilir. Bu
aynı zamanda daha riskli varlıklara
yatırım yaparken büyük alım fırsa-
tı dönemlerinde maliyet düşürebi-
leceğiniz nakdi de elde tutmanızı
sağlar." Atam, portföy çeşitlendir-
mesinin önemini belirterek, "Krip-
to, hisse senetleri kendi içinde de
daha az riskli alternatifler barındı-
rır. Örneğin Bitcoin, bir anda sıfıra
gitme ihtimali çok düşük olan ancak
buna rağmen geçmişte birkaç gün-
de yüzde 50 kayıp yaşayabilmiş bir
varlık. Ancak bir de piyasa değeri ve
hacmi düşük tokenler var, bunlar bir
günde yüzde 99’da düşebilir nitekim
geçmişte bunun örneklerini gördük.
O halde kripto varlıklar için örneğin
toplam nakdimizin yüzde 10’unu
ayırıyorsak bunun önemli bir kısmını
da Bitcoin ve Ethereum gibi temel-
leri daha sağlam varlıklara ayırma-
yı düşünmemiz gerekebilir” dedi.

GÜVENİLİR 
PLATFORMLARIN 

SEÇİMİ VE 
DOLANDIRICILIKTAN 

KORUNMA 
YÖNTEMLERİ

Kripto para, hisse senedi ve bor-
sa yatırımlarında güvenilir plat-
formların seçimi ile ilgili de ko-
nuşan Atam, "Hepsinden önce na-
sıl portföyümüzü çeşitlendiriyor-
sak kullandığımız platformları da
çeşitlendirmemiz bizim lehimize
olacaktır. 2022 Kasım ayında FTX
borsasının müşterilerini dolan-
dırdığı ortaya çıktığında birçok ya-
tırımcı varlıklarını tek bir borsa-
da tuttuğu için mağdur oldu. Ha-
len daha iadelerini alamadılar ve
iadelerini aldıklarında en düşük fi-
yatlardan tokenlerinin USD kar-
şılığı kendilerine verilecek” diye
konuştu. “Güvenilir platform se-
çerken dikkat edilmesi gereken di-
ğer faktörler ise yasal izinler, re-
gülasyonlara uyum ve rezerv ka-
nıtı raporları” diye konuşan Atam,
yatırımcıların bu platformların
bloglarında yayınladıkları raporları
incelemeleri gerektiğini de belirt-
ti. Atam, “Kripto para borsaları öze-
linde rezerv kanıtını önemseyen ve
düzenli olarak rezerv kanıtı rapo-
ru yayınlayan platformları tercih

etmeliyiz. Dı-
şarıdan bak-
tığınızda gü-
venirlik an-
lamında gö-
rebilecekleri-
niz bunlar” diyerek bu raporların
önemine dikkat çekti.

YÜKSEK 
KAZANÇ VAADİ İLE 
DOLANDIRICILIK

Kripto para piyasalarında sıkça kar-
şılaşılan bir durum olan yüksek ka-
zanç vaadi ile insanları dolandırıcı-
ların tuzağına çekebildiklerini söy-
leyen Atam, “Eğer bir fırsat, teklif ku-
lağa inanılmaz derecede iyi geliyor-
sa buna inanmayın. Çünkü dolan-
dırıcılar kurbanlarını tuzağa çekmek
için böylesi abartılı vaatlerde bulu-
nuyor. Örneğin LUNA çöküşü dö-
neminde UST Token için yüzde 20
yıllık kazanç sunan bir protokol
vardı. Ödeme de yapıyordu ancak bu
sürdürülebilir değildi. Sonrasında
UST stablecoini sıfıra gitti” ifadele-
rinde bulundu.

DOLANDIRICILIKTAN 
KORUNMANIN 
YÖNTEMLERİ

Atam, yatırımcıların dolandırıcılık
tuzaklarından korunmak için dik-
kat etmeleri gereken yöntemleri şu
şekilde sıralıyor: Anchor Protocol
gibi yüzde 20 UST APY sunan sis-
temler sonunda çöker ve paranı-
zın büyük bir kısmını kaybedersi-
niz. Dolandırıcılar, portföyünüzü
yönetme karşılığında büyük ka-
zanç vaat eder, ana paraya ulaş-
madan kaybolurlar. Hackerlar, be-
lirli bir adrese yatırım yaparsanız
iki katı kazanç elde edeceğinizi
vaat ederek dolandırıcılık yapabi-
lirler. Bu üç grubun ortak nokta-
sı, yatırımcıda heyecan uyandıra-
rak gerçek risklerin göz ardı edil-
mesini sağlamak. Hepsinin ortak
özelliği sizde heyecan uyandır-
masıdır. Ama bu heyecan sizin hay-
rınıza olmaz o yüzden bir önceki
soruda da belirttiğim gibi şüphe-
ci kalmanız gerekiyor.”

YATIRIM 
ALANLARINA 
ARTAN İLGİ

Kripto para ve borsa yatırımlarına yö-
nelik artan ilginin bir diğer nedeni,
insanların kısa vadede büyük ka-
zançlar elde etme isteği. Atam, bu
konuda şöyle bir tespitte bulunuyor:
"Özellikle hisse senetleri tarafında
uzun vadeli stratejiler oluşturup
buna sadık kalan yatırımcılar çok
fazla. Bu yıllardır da böyle ve yaşı
genç yatırımcılar için geçmişte iyi bir
strateji olduğunu gördüler. Ancak
kripto paralarda durum çok daha
farklı, yatırım burada bir oyuna dö-
nüşüyor. Sadece sosyal medyada gör-
düğü kazanç oranlarıyla, şu kadar
yükselecek vaatleriyle yatırım ya-
panların işi gerçekten çok zor." 

� Sabiha TATLIYER

Yatırımcılar kulak versin
Coin Türk kurucusu Avukat Onur Atam, yüksek kazanç vaadiyle
dikkat çeken kripto paraların büyük riskler içerdiğini vurgula-
dı; güvenilir platform seçimi ve portföy çeşitlendirmesiyle ya-
tırımcılara dikkatli olmaları konusunda uyarılarda bulundu.

Onur Atam

Kent içi ulaşıma atak

Seferler arttırıldı, süre kısaltıldı
Alanya Belediyesi ile Alanya Özel Halk Otobüsü Kooperatifi yetkilileri bir ara-
ya gelerek ulaşım sorununu değerlenirdi. Öğrencilerin sık kullandığı hatlar-
da iyileştirmeler yapılırken daha önce 3 olan araç sayısı 5’e çıkarıldı. Ayrıca
şehir içi otobüslerinin kalkış süresi 10 dakikadan 5 dakikaya düşürüldü.

Yaz aylarında sıcak hava sebebiyle Kı-
zılay’ın kan stokları, ciddi oranda
azaldı. Havaların ısınması nedeniyle

vatandaşların kan bağışına çok ilgi göster-
memesi stokların azalmasına neden olurken
havaların bir nebzede olsa serinlemesiyle bir-
likte Kızılay Alanya Şube Başkanı Mehmet
Dikici, Alanya halkına kan bağışı çağrısın-
da bulundu.

STOKLAR 
KRİTİK SEVİYEDE

Dikici, “Yaz aylarında artan sıcaklık nede-
niyle kan bağışında azalma yaşadık ve stok-
larımız kritik seviyelere geriledi. Ancak şu

an havalar serinlemeye başladı ve kan ba-
ğışı için en uygun dönemlerden birindeyiz.
Alanya halkının her zaman olduğu gibi bu
konuda duyarlılık göstereceğine inanıyorum.
Unutmayalım ki, kan acil değil, sürekli bir
ihtiyaçtır. Her bir kan bağışı, hayat kurtar-
mak demektir. Vatandaşlarımızı kan bağı-
şında bulunmalarına çağırıyoruz” ifadelerini
kullandı. � Özgür YILMAZ

Dikici bağışa çağırdı
Yaz aylarında azalan kan stokları alarm versede havaların bir neb-
zede olsa serinlemesiyle kan bağışlarına ilginin artması bekleniyor.
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ETHEM 
KAYGISIZ

KIYMETİNİ 
BİLEMEDİM

Seni her gördüğümde, inan  üzülürüm
Neler  kaybettiğimi, öyle  düşünürüm
Geçen günlerimi, hayal eder görürüm  
İnan ne yapsam, unutmam o günlerini

Kıymetini bilemedim, geçen günlerin
Yanımda yeri yok, beni çok üzenlerin
İçimden hiç gitmiyor, o söylenenlerin

İnan ne yapsam, unutmam o günlerini

Gençlikte  bilinmiyor,  neler  olacağı
Aşk  alıp götürüyor, yok durduracağı
Hiç belli olmuyor, kimin  ne yapacağı
İnan ne yapsam, unutmam o günlerini

O günlerimiz geri gelse neler vermem
Sevgiden güzellikten gerisini görmem
Her şeyine katlanırım, ah bile demem

İnan ne yapsam, unutmam o günlerini

Şair Ethem’i, sevdiklerinle güzel yaşa
Belli  olmaz,  nerede  neler gelir  başa
Bu  güzel günleri, sakın geçirme boşa         
Bir daha hiç bulamazsın, bu günlerini

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın eşi
Emine Erdoğan'ın hima-

yelerinde Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanlığının koordine-
sinde yürütülen Koruyucu Aile
Programına Antalya'daki va-
tandaşlar yoğun ilgi gösterdi.
Aile ve Sosyal Hizmetler İl Mü-
dürlüğü tarafından düzenle-
nen Koruyucu Aile Sözleşme
Töreniyle eğitim sürecini ta-
mamlayarak Koruyucu Aile ol-
maya hak kazanan 11 aile, 12
çocuğa yuva oldu. Düzenlenen
törene Vali Hulusi Şahin ve eşi
Ebru Şahin, Vali Yardımcısı Erol
Tanrıkulu, Aile ve Sosyal Hiz-

metler İl Müdürü Galip
Sökmen, kurum perso-
neli ile koruyucu aileler
ile çocuklar katıldı.

"İYİ Kİ VARSINIZ"
Koruyucu ailelerin toplumu-
muz için umut kaynağı oldu-
ğunu ifade eden Antalya Valisi
Hulusi Şahin, “Bu çocuklar
milletimizin evlatları ve bizim
göz bebeğimizdir. Koruyucu ai-
leler ise milletimizin yüksek
karakterinin somutlaşmış hali-
dir. Evlatlarımıza kol kanat ge-
ren ve bu milletin çocuklarına
sahip çıkan melekler bunlardır.

Sizlerin yanında kendimi çok
daha mutlu hissediyorum. Bu
hayır ve merhamet yarışında in-
şallah koruyucu ailelerimizin
sayısı daha da artacak ve An-
talya ülkemizde ilk 3 il arasına
girecek. Hepinize çok teşekkür
ederim. İyi ki varsınız” dedi. Ko-
nuşmaların ardından Vali Şahin,
Koruyucu ailelerle çocukların
teslim tutanağını imzalayarak
günün anısına çocuklar ve ai-
leler ile pasta kesti. � Antalya
Valiliği / Basın Bülteni

12 çocuk yuvasına kavuştu
Antalya Valisi Hulusi Şahin ve eşi Ebru Şahin, Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü'nde düzenlenen Koruyucu Aile
Tanışma ve Sözleşme İmza Töreni'ne katılarak Antalya'da bulunan koruyucu aileler ve çocuklar ile bir araya geldi.

Kepez Belediyesi, ilçe sakinle-
rine daha kaliteli hizmet su-
nabilmek için mahallelerdeki

altyapı ve üst yapı sorunlarına çö-
züm odaklı çalışıyor. Kepez Beledi-
yesi, ilçe muhtarlarını ASAT yetki-
lileri ile bir araya getirerek, mahal-
lelerdeki sorunları dinledi. Toplan-
tıya, ASAT Genel Müdürü Av. İbra-
him Kurt, Kepez Belediyesi Fen İş-
leri Müdürü Musa Gül ve ilçe muh-
tarları katıldı. Toplantıda, alt yapı so-
runları ve sel baskınları konuşuldu,
muhtarlar istek ve taleplerini iletti.
Kepez’in muhtarları, mahallelerin-
deki sorunları ASAT yetkililerine, bi-
rebir aktarma imkanı buldu.  Ke-
pez’deki sel baskınlarının önemle
üzerinde durulduğu toplantıda, il-
çenin her sorunu değerlendirip çö-
züm yolları üzerinde fikir alışveri-
şinde bulundu. Toplantının ana
gündem maddesini, geçmiş yıllarda
altyapı çalışmaları sırasında ortaya
çıkan uyumsuzluklar oluşturdu.
Kepez Belediyesi ve ASAT ile koor-
dineli çalışma prensibi çerçevesin-

de, özellikle altyapı çalışmaları ko-
nusunda daha dikkatli adımlar atıl-
ması kararlaştırıldı. Önceden alt
yapı çalışması yapılmadan, yollar as-
faltlanıyordu. Artık, ilçede Kepez Be-
lediyesi ve ASAT hizmet çalışmala-
rını koordineli yürütecek ve bu ça-
lışma sistemi ile milli servet kayıp-

larının önüne geçilecek.

ASAT Genel Müdürü Av. İbrahim Kurt
ve Kepez Belediyesi Fen İşleri Müdürü
Musa Gül,  koordineli çalışmayla orta-
dan kaldıracakları sorunların çözüm
yollarını tek tek muhtarlara aktardılar 
� Kepez Belediyesi / Basın Bülteni

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin
ortağı olduğu “Orman Yangınla-
rında Atıkların Rolü: Topluluk Te-

melli Farkındalık ve Çözüm Stratejile-
ri” isimli proje, Avrupa Birliği Sivil Ka-
tılım Hibe Programı’ndan hibe almaya
hak kazandı. Doğu Akdeniz Araştırma
Derneği ile ortaklaşa yürütülen çalışma,
orman içerisindeki atıklardan kaynak-
lanan yangınların toplum temelli çö-
zümler ile azaltılması ve ormanlarda
atık yönetiminin, paydaşların diyaloğu
ile iyileştirilmesini hedefliyor.

ATIKSIZ FESTİVAL 
DÜZENLENECEK

Proje kapsamında orman alanları içe-
risindeki atıkların orman yangını oluş-
turma riskinin azaltılabilmesi için
kamu, akademi, STK’lar ve bölge sa-
kinleri ile iş birliği yapılacak. Bu iş bir-
liği kapsamında risk haritaları oluş-
turulacak, kamuoyu bilinçlendirme
çalışmaları yapılacak ve atıksız festi-
val düzenlenecek. 12 ay sürecek pro-
jenin nihai faydalanıcıları; orman içi
ve yakını mahallelerde yaşayanlar ve
orman alanlarındaki atıklar sebebiyle
ortaya çıkan yangınlardan zarar gör-
me riski olan vatandaşlar.

PAYDAŞ KATILIMLI 
ÇÖZÜM ÖNERİLERİ 

SUNULACAK

Projenin genel hedefi, atık kaynaklı
orman yangınlarının toplum temelli
çözümler ile azaltılması ve ormanlarda
atık yönetiminin, paydaşların diyaloğu
ile iyileştirilmesi. Paydaşların çözüme yö-
nelik iş birliğinin aktif parçası olması ve
kamuoyunun kimliği belirsiz orman
yangınlarına dair bilinçlenmesiyle yan-
gınların önlenmesi hedefleniyor. Pro-
jenin özel hedefi ise Antalya ilinde or-
man alanlarındaki atıkların yönetimine
ilişkin kamu, sivil toplum ve üniversite
paydaşlarının müzakere masasında yer
alarak çözüme dair ihtiyaçları ve çözüm
araçlarını belirlemeleri olarak öne çı-
kıyor. Bu sayede proje sonunda orman
alanlarındaki atıkların yönetimine dair
kapsamlı bir problem analizi ve çözüm
önerileri sunulacak. Proje kapsamında
kamuoyunu bilinçlendirme materyalleri
ve eğitim çalışmaları gerçekleştirile-
cek. Gönüllülük esaslı sivil katılımın teş-
vik edilmesi ve atık kaynaklı orman yan-
gınlarına dair her yaş grubundan ka-
muoyunun bilinçlendirilmesi amacıyla
'Atıksız festival' düzenlenecek. � Antalya
Büyükşehir Belediyesi / Basın Bülteni

Bu yıl 5-12 Ekim tarihle-
ri arasında gerçekleşti-
rilecek Uluslararası An-

talya Altın Portakal Film Fes-
tivali öncesinde yola çıkacak
olan Altın Portakal sinema
tırı, ilçe ilçe gezerek Antalya-
lıları sinemayla buluşturacak.
Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi'nin gezen sinema etkinliği
kapsamında “Lohusa”, “Kar-
deş Takımı”, “Altın Gaga ve
Macera Çetesi” isimli filmler
sinemaseverlerle buluşacak.

LOHUSA FİLMİ
GÖSTERİLECEK

Gezen sinema etkinliğinin ilk
durağı 26 Eylül Perşembe
günü Kepez ve Aksu ilçeleri
olacak. Açık sinema tırı saat
20.00'de Kepez Çamlıbel Ka-
palı Pazar Yeri'nde Lohusa
filminin gösterimini gerçek-
leştirecek. Aynı gün Aksu Be-
lediyesi önünde Kapalı sine-

ma tırında saat 16.00'da Altın
Gaga ve Macera Çetesi, saat
18.00'de Kardeş Takımı, saat
20.00'de ise Lohusa filminin
gösterimi gerçekleştirilecek.

İLÇE İLÇE 
GEZECEK

Geçmiş yıllarda yoğun ilgi gö-
ren ve ücretsiz olarak ger-
çekleştirilen gösterimler 4
Ekim tarihine kadar devam
edecek. Gezen sinema etkin-
liği 27 Eylül Cuma Konyaaltı
ve Döşemealtı'nda olacak.
Konyaaltı Uncalı Kapalı Pa-
zartesi Pazar Yeri'nde saat
20.00'de Kardeş Takımı se-
yirciyle buluşacak. Döşemealtı
TOKİ'lerde ise saat 16.00'da
Altın Gaga ve Macera Çetesi,
saat 18.00'de Kardeş Takımı,
saat 20.00'de ise Lohusa filmi
gösterilecek. 

� Antalya Büyükşehir
Belediyesi / Basın Bülteni

Büyükşehire hibe desteği
Büyükşehir Belediyesi’nin ortağı olduğu proje, Avrupa Birliği’nden IPA-II
kapsamında hibe desteği kazandı. Proje ile orman içerisindeki atıklardan
kaynaklanan yangınların toplum temelli çözümler ile azaltılması ve ormanlarda
atık yönetiminin, paydaşların diyaloğu ile iyileştirilmesi hedefleniyor.

Sinema Tırı yolculuğa çıkıyor
Uluslararası Antalya Altın Portakal Film Festivali'nin habercisi sine-
ma tırı, festival heyecanını ilçelere taşımak için yolculuğuna başlı-
yor. 26 Eylül-4 Ekim tarihleri arasında Antalya'nın tüm ilçelerini ge-
zecek olan Sinema Tırı, sinemaseverleri üç farklı filmle buluşturacak.

Kepez ve ASAT'tan işbirliği
Kepez Belediyesi, ilçe muhtarlarını Antalya Su ve Atıksu İdaresi Genel Müdürlü-
ğü (ASAT) yetkilileri ile bir araya getirerek, mahallelerindeki sorunları ve çözüm-
lerini masaya yatırdı. Kepez Belediyesi ve ASAT hizmet çalışmalarını koordineli yü-
rütecek ve bu çalışma sistemi ile kamu kaynakları daha verimli kullanılacak.
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Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi Kırsal Hizmetler
Daire Başkanlığı, geçen yıl

yaşanan orman yangını nede-
niyle kullanılamaz hale gelen ve
Gümüşkavak, Bucak, Öteköy,
Taşbaşı ve Dimalacami mahal-
lelerini bir birine bağlayan grup
yolunu asfaltladı. Grup yolunun

alt yapısı tamamlanan 3 kilo-
metrelik kısmında geçen hafta
asfalt hazırlığı yapıldı. Kırsal
Hizmetler ekipleri, şarampol,
yağmur giderlerinin yanı sıra
dere geçişlerine büz konularak
yolun en önemli alt yapı bö-
lümlerini bitirdi. Asfalt öncesi
yolda stabilize ve sıkıştırma ça-

lışması tamamlandıktan sonra
yol satih kaplama ile asfaltlan-
dı.  Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Alanya Hizmet Birimi Şube
Müdürü Gazi Öten, Öteköy
Muhtarı Ahmet Bülbül ve Taş-
başı Muhtarı Mustafa Erat ça-
lışmaları yerinde inceledi. 

MUHTARLARDAN 
BAŞKAN BÖCEK’E 

TEŞEKKÜR

Öteköy Muhtarı Ahmet Bülbül
ve Taşbaşı Muhtarı Mustafa Erat
yaptığı açıklamada “ geçen yıl
meydana gelen yangın, orman-
larımızı yok ettiği gibi yolumuza
da büyük zarar verdi. Bölgede ya-
pılan temizlik çalışmalarının ar-
dında, Antalya Büyükşehir Be-
lediyemiz, önce yolun alt yapısı-
nı yaptı; şimdi de asfaltını dö-
küyor. Emeği geçenlere ve Baş-
kan Muhittin Böcek’e çok te-
şekkür ediyoruz “ dediler. � An-
talya Büyükşehir Belediyesi /
Basın Bülteni

Alanya Dim grup yolu asfaltlandı
Antalya Büyükşehir Belediyesi, Alanya Dimçayı’nda geçen yıl meydana gelen
yangında zarar gören Dimçayı grup yolunda asfalt çalışması gerçekleştirdi.

Hastane inşaatının durduğu iddialarına yanıt veren Ak Parti ilçe Başkanı Tavlı, “Yerinde de inceleme yaptık çalışmalar tüm hızıyla sürüyor” dedi. 

‘ASILSIZ İDDİALARA
ŞAŞIRIYORUZ’

Payallar'da inşaatı sü-
ren Alanya Devlet
Hastanesin’de mü-

teahhit kaçtı iddiasına Ak
Parti’den sert tepki geldi.

Partisinden de istifa eden CHP eski Ge-
nel Sekreteri Gürsel Tekin ve CHP An-
talya Milletvekili Aykut Kaya'nın asılsız
açıklamalarını şaşırmamakla birlikte
üzülerek takip etmekteyiz diyen Tavlı “
Asıl trajikomik olan nokta, Sayın Tekin
ve Kaya'nın bir saat arayla yaptıkları, ta-
mamen birbirinden kopuk ve çelişkili
açıklamalardır. Bu durum, CHP’nin
kendi içerisinde dahi koordinasyon sağ-
layamadığını, birlik ve beraberlikten ne
kadar uzak olduklarını net bir şekilde göz-
ler önüne sermektedir.
Alanya’mız için büyük bir müjde olan 200
yataklı Alanya Devlet Hastanesi projesi,
Alanya Eğitim ve Araştırma Hastanesi'nin
yükünü hafifletecek ve çevre mahalle-
lerimiz için önemli bir kolaylık sağlaya-
caktır. Bu projeyle ilgili, iş programı ve söz-
leşmesine uygun olarak yapım süreci tüm

hızıyla devam etmektedir. Dolayısıyla, yük-
lenicinin işi bıraktığı ya da şantiyedeki ça-
lışmaların durdurulduğuna dair basında
yer alan haberler kesinlikle gerçeği yan-
sıtmamaktadır.
Bizzat inşaat alanında mühendisleri-
mizle yaptığımız incelemeler netice-
sinde, projenin güncel halinin %50
oranında tamamlandığını, mekanik,
elektrik ve su tesisatı çalışmalarının
hızla sürdüğünü memnuniyetle pay-
laşmak isterim” dedi. 

YÖNETMELİKLERE
UYGUN 

İNŞA EDİLİYOR

Tavlı , “Hükümetimiz döneminde, afe-
te dayanıklı şehirler inşa etmek ve
depreme dayanıklı yapılaşma için ge-
rekli mevzuat değişiklikleri yapılmıştır.
Bu çerçevede, zemin etüdü yapılmadığı
yönündeki iddiaların tamamen algı
oluşturma amacı taşıdığını, yürürlük-
teki Deprem Yönetmeliği ve ilgili mev-
zuat hükümleri uyarınca zemin etüdü
yapılmadan projelendirme ve inşa faa-
liyetlerine başlanmasının mümkün ol-
madığını özellikle vurgulamak istiyo-

rum. Hastane inşaatının betonarmesi
ile ilgili öne sürülen asılsız iddialar da
gerçeği yansıtmamaktadır.
İnşaat çevre düzenlemesi için kulla-
nılan dolgu malzemelerinde, yağmur
nedeniyle oluşan kaymalar görülm-
üştür. Ancak bu tür detaylar, inşaat sü-
recinin doğal bir parçasıdır ve çözüm
yolları da hızlıca devreye alınmıştır.
Bununla birlikte, hastanemizin ulaşım
bağlantılarının sağlanması ve yol pro-
jesiyle ilgili mühendislik çözümleri
için Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı ile
teknik müşavirlerimizin ayrıntılı ve et-
kin çalışmalar yürüttüğünü de bil-
menizi isterim” bilgisini verdi.

‘YOLU DAHİ 
BİLMEZLER’

‘Bir kez bile hastane inşaatını ziyaret
etmemiş, hatta yolunu dahi bilmeyen
bir zihniyetin, halktan ne kadar uzak
olduğunu görmenizi istiyorum’ diyen
Tavlı, “Kıymetli hemşehrilerim, gö-
nülleriniz rahat olsun. Hükümetimiz
döneminde, sağlık alanında gerçek-
leştirdiğimiz tam donanımlı hastane-
lerle, vatandaşlarımızın sağlıkta çile
çektiği dönemleri kapattık. Alanya

Devlet Hastanesi ile ilgili olarak da İl
Sağlık Müdürlüğü ile sürekli irtibat ha-
lindeyiz. Sayın Bakanımız Mevlüt Ça-
vuşoğlu da Ankara nezdinde yatırım-
larımızı yakından takip etmekte ve des-
tek vermektedir. Hastanemiz açıldı-
ğında, tam kapsamlı ve etkili sağlık hiz-
metleri sunacaktır.
Her zaman olduğu gibi, sağlıkta ger-

çekleştirdiğimiz mega projeler, tam do-
nanımlı şehir hastanelerimiz tüm
dünya tarafından takdir edilirken,
CHP zihniyeti eleştiriyor. Ancak biz, 20
yıl boyunca Türkiye’yi baştan sona
imar etmiş bir iktidar olarak, icraat-
larımızla milletimizin yanında olmaya
devam edeceğiz” dedi. 

� AK Parti / Basın Bülteni

Tavlı’da iddialara sert yanıt
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...



513 73 00

513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
SERi iLANLAR 9
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 

İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 

yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI

Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN

Çarşı lokantası bünyesinde 

12 ay çalışmak üzere komi ve

bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 

Gsm: 0538 021 66 86

ELEMAN

Dinek mevkinde bulunan

SHELL ve PETROL OFİSİ 

benzin istasyonlarımıza 8 saat

vardiyalı çalışacak, akaryakıt

dolum görevlisi arıyoruz. 

20.000 TL MAAŞ + YEMEK 

+ SİGORTA

İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN

Sütçü İmam Dondumdurma’da

yaz kış çalışacak bay-bayan

çalışma arkadaşları 

aranmaktadır.

Yüksek maaş + SGK + Yemek

Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN

Umut Çamaşır Yıkama 

Fabrikası Bünyesinde 

çalıştırılacak E sınıfı ehliyet

sahibi şoför alımı yapılacak.

Başvurunun bizzat ya da 

telefon ile yapılması 

gerekmektedir

Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN

Turizm sektöründe çalıştırılmak

üzere şoför aranmaktadır.

Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN

İşletmekte olduğumuz 

Orta Okul Kız Yurduna PDR

mezunu eleman alınacaktır.

İletişim : Mustafa Uslu        

Gsm: 0 (543) 572 72 30

Ön sahada çalışacak

akaryakıt satış görevlisi 

çalışma arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen yapılması 

rica olunur.

Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.

Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  

Firmamız bünyesinde 

yetiştirilmek üzere Alanya’da

ikamet eden, Makine teknikeri

ya da Aotocad bilen bayan 

eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR

Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi

B Blok No:9 / ALANYA

Tel: 0242 514 46 19

ELEMAN

ARSAN ÇADIR BRANDA’da

çalışmak üzere DİKİŞ 

MAKİNESİ KULLANABİLEN

Bay Bayan eleman alınacaktır.

Dolgun maaş +Sgk + yemek 

İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

�Alüminyum doğrama
� Cam cephe
� Plastik Doğrama
� Kompozit
� Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN

Elektrik tesisat usta ve

kalfaları aranmaktadır. Sig-

orta + prim + yemek + maaş

İlgilenenlerin randevu ile 

yüz yüze müracatları dikkate 

alınacaktır. 

Adres: Cikcilli mahallesi,

Eğriköprü caddesi, Alanyum

Avm arkası No:37 

Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  

Emlak firmamızda eşyalı daire ve

merdiven temizliği ve ütü iş-

lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 

kendine ve temizliğine güvenen 

25 ile 35 yaş arası bayan 

temizlik elemanı alınacaktır.

Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.

Tel : 0242 514 08 66

Gsm : 0532 581 27 38

Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 

B Blok 13/A  Alanya

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

�Alanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
� Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

�Alanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
� Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

� İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
� Tecrübeli/tecrübesiz,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN



513 73 00

513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL

2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL

3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı

4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı

5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı

5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER



TFF 3. LİG 3. GRUP 4. HAFTA
28 Eylül Cumartesi
Alanya 1221 FSK 15:30 Küçükçekmece
Aliağa FK 16:00 1922 Konyaspor
Çankaya FK 19:00 Efeler 09spor
29 Eylül Pazar
Pazarspor 15:00 Viranşehir Bld.
Osmaniye FK 15:30 Yozgat Bozokspor
Çorluspor 1947 16:00 Ayvalıkgücü Bld.
Karabük İY 19:00 Bayburt İÖİ
52 Orduspor 19:00 MK. Paşaspor

3. LİG 4. GRUP PUAN DURUMU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Çorluspor 3 2 0 1 3 1 6
2.MK PaşaSpor 3 2 0 1 5 3 6
3.Bayburt İÖİ 3 2 0 1 3 2 6
4.Karabük İY 3 2 0 1 3 2 6
5.Aliağa Futbol 3 1 2 0 4 2 5
6.K.Çekmece 3 1 2 0 3 1 5
7.1922 Konyaspor 3 1 2 0 3 1 5
8.52Orduspor 3 1 2 0 4 3 5
9.Efeler 09spor 3 1 2 0 2 1 5
10.Ayvalıkgücü Bld. 3 1 1 1 4 5 4
11.Pazarspor 3 0 3 0 1 1 3
12.Yozgat Bozokspor 3 0 2 1 2 4 2
13.Alanya 1221 FK 3 0 1 2 5 7 1
14.Osmanispor 3 0 1 2 1 3 1
15.Viranşehir Bld. 3 0 1 2 1 4 1
16.Çankaya FK 3 0 1 2 1 5 1

11Çarşamba 25 Eylül 2024SPOR

SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Galatasaray 6 6 0 0 20 5 18
2.Fenerbahçe 6 4 1 1 14 5 13
3.Beşiktaş 5 4 1 0 11 4 13
4.Samsunspor 6 4 0 2 7 3 12
5.Başakşehir 5 3 1 1 11 7 10
6.Göztepe 5 2 3 0 8 3 9
7.Eyüpspor 5 2 3 1 9 6 9
8.Konyaspor 6 2 2 2 6 7 8
9.Sivasspor 6 2 2 2 5 6 8
10.Antalyaspor 6 2 2 2 9 11 8
11.Kasımpaşa 6 1 3 2 6 8 6
12.Alanyaspor 6 1 3 2 7 10 6
13.Bodrumspor 6 2 0 4 5 9 6
14.Trabzonspor 5 0 5 0 3 3 5
15.Gaziantep FK 5 1 1 3 4 7 4
16.Ç.Rizespor 6 1 1 4 3 13 4
17.Kayserispor 5 0 3 2 5 9 3
18.Hatayspor 6 0 2 4 5 11 2
19.Adana Demir 6 0 1 5 5 14 1

TRENDYOL SÜPER LİG 7. HAFTA
27 Eylül Cuma
Sivasspor 20:00 Başakşehir
28 Eylül Cumartesi
Samsunspor 16:00 Göztepe
Galatasaray 19:00 Kasımpaşa
Alanyaspor 19:00 Ç.Rizespor
29 Eylül Pazar 
Trabzonspor 16:00 Konyaspor
Eyüpspor 1600 Gaziantep FK
Antalyaspor 19:00 Fenerbahçe
Bodrumspor 19:00 Adana Demirspor
30 Eylül Pazartesi
Kayserispor 20:00 Beşiktaş
Hataypor 00:00 BAY

N
esine 3'üncü Lig ekibi Alanya
1221 Futbol Spor Kulübü baş-
kanı Levent Uğur, Alanyaspor ku-

lübüne bir ziyaret gerçekleştirdi. Cen-
giz Aydoğan Kulüp Tesisleri'nde yapı-
lan ziyarette Levent Uğur'u Alanyaspor
başkanı Hasan Çavuşoğlu karşıladı. İki
kulüp başkanı Alanyaspor ve Alanya

1221 FSK'nın ligdeki durumu konu-
sunda görüş paylaşırken, Alanyaspor
başkanı Hasan Çavuşoğlu ziyaretten
duyduğu memnuniyeti dile getirdi.
Alanyaspor'a ligde başarı dileyen Le-
vent Uğur, ziyarette Çavuşoğlu'na üze-
rinde ismi yazılı mavi beyazlı forma he-
diye etti.   � Ercan YILDIRIM

Mehmet Cengiz Tesisleri'nde teknik
direktör İlhan Palut yönetiminde
gerçekleştirilen antrenman, pas

çalışmasının ardından koordinasyon ha-
reketleri ile devam etti. Dayanıklılık ko-
şusunun ardından idman, dar alanda
yapılan çift kale maçla tamamlandı. An-
trenmana, sakatlığı devam eden Benhur
Keser katılmadı. � Ercan YILDIRIM

DÖRT TAKIM 
GALİBİYETE 

HASRET

Trendyol Süper Lig'de 6 hafta
tamamlandı. Corendon Alan-
yaspor, yeni sezonun ilk gali-

biyetini 6'ncı haftada elde ederken,
Trabzonspor, Adana Demirspor, Ha-
tayspor ve Kayserispor'un galibiyet
hasreti devam etti. Galatasaray, Be-
şiktaş, Göztepe ve Trabzonspor ise
yenilmezlik unvanını sürdürdü.

ZİRVE 
GALATASARAY'IN

Altıncı hafta sonunda ligin 18 pua-
na ulaşan Galatasaray zirvedeki ye-
rini korudu. Sarı kırmızılı ekibi,
13'er puanla Fenerbahçe ile Beşiktaş
ve 12 puanla Samsunspor takip etti.
Ligin son dört sırasında küme düş-
me potasında ise Adana Demirspor,
Hatayspor, Kayserispor ve Çaykur Ri-
zespor yer alan ekipler oldu. Lig'de
ayrıca en golcü ekip 20 golle Gala-
tasaray olurken, kalesinde en az gol
gören takım 3 golle, Trabzonspor,
Göztepe ve Samsunspor oldu. 

İSTANBUL 
ÜSTÜNLÜĞÜ

Süper Lig'de ilk 6 hafta sonunda İs-

tanbul ekipleri ligin zirvesine el koydu.
Ligde bulunan 5 İstanbul takımı, puan
sıralamasında ilk 7 içerisinde yer aldı.
İstanbul ekiplerinin arasında Sam-
sunspor ve Göztepe girmeyi başardı. 

LİGİN YENİLERİ

Lige yeni çıkan ekipler, sezona ol-
dukça iyi başladı. İzmir temsilcisi

Göztepe ile İStanbul ekibi Eyüpspor
9'ar puanla zirveyi yakından takip
eden ekipler oldu. Muğla temsilcisi
Bodrumspor ise 6 maçta 2 galibiyet
ve 4 yenilgi alırken, 7'nci haftaya 6
puanla küme düşme hattının üs-
tünde girmeyi başardı. Bodrumspor,
kadro değeri kendiden üstte olan
Trabzonspor, Rizespor, Hatayspor,
Kayserispor ve Gaziantep FK gibi il

temsicisi kulüpleri geçmeyi başardı. 

KADRO 
DEĞERLERİ 

ÇIKAN-DÜŞEN

Öte yandan, transfermarkt verileri-
ne göre, ilk 6 haftada alınan so-
nuçlarla kadro değeri artan ta-
kımların başında Galatasaray gel-
di. Galatasaray'ı Göztepe, Eyüpspor
ve Kasımpaşa takip etti. Piyasa
değerinde düşüş yaşayan ilk üç ta-
kım ise, Kayserispor, Beşiktaş ve Fe-
nerbahçe oldu.  

DEPLASMANDA
KAZANDILAR

Başakşehir'in BAY geçtiği hafta dep-
lasman takımlarının üstünlüğü ile
geçildi. Bodrumspor, Galatasaray,
Samsunspor ve Alanyaspor dış sa-
hada kazanırken sadece Beşiktaş ve
Göztepe kendi sahasında galip gelen
takımlar oldu. Üç karşılaşma ise
golsüz beraberlikle sona erdi. 

� Ercan YILDIRIM

TRENDYOL SÜPER LİG 6. HAFTA
Hatayspor 0-1 Bodrumspor
Konyaspor 0-0 Sivasspor
Fenerbahçe 1-3 Galatasaray
Ç.Rizespor 0-1 Samsunspor
Kasımpaşa 0-0 Antalyaspor
Beşiktaş 2-1 Eyüpspor
Adana Demir 0-2 Alanyaspor
Gaziantep FK 0-0 Trabzonspor
Göztepe 3-0 Kayserispor

Corendon Alanyaspor ku-
lübü ligin 7'nci haftasın-
da sahasında karşılaşa-

cağı Çaykur Rizespor maç bi-
letlerine satışa çıkardı. Alan-
yaspor - Rizespor mücadelesi 28
Eylül cumartesi günü saat

19.00'da Gain Park (Oba) Sta-
dı'nda oynanacak. 

BİLET FİYATLARI:
Maraton Tribünü: 350 TL
Kale Arkası : 200 TL
Misafir Tribünü: 260 TL

RAKİPLERDEN
HABERLER

Rizespor,
Alanyaspor'a
hazırlanıyor

Çaykur Rizespor, Trendyol
Süper Lig'in 7. haftasında 28
Eylül Cumartesi günü dep-
lasmanda Corendon Alan-
yaspor ile yapacağı maçın
hazırlıklarına başladı.

YEDİNCİ HAFTAYA GİRERKEN SÜPER LİG'İN GÖRÜNÜMÜ

Trendyol Süper Lig'de  altı hafta geride kaldı. Alanyaspor'un ilk galibiye-
tini elde ettiği 6'ncı hafta sonunda Galatasaray zirvedeki yerini korudu.

Süper Lig'de dört takım deplasmanda kazandı

Lider Galatasaray puan farkını 5'e çıkardı

MAÇ BİLETLERİ
SATIŞA ÇIKTI

UĞUR'DAN ALANYASPOR ZİYARETİ
Alanya 1221 FSK başkanı Levent Uğur, Corendon
Alanyaspor başkanı Hasan Çavuşoğlu'nu ziyaret etti. 
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